
 

   

  
 
 

 

    

    01 Br. 02/21  

Orahovac, 18.02.2021  
 

 Pozivamo članove Skupštine Opštine Orahovac  da prisustvuju sednici koja će se održati 

26. Februara 2021. godine (četvrtak), sa početkom u 10:00 časova, u Sali S.O Orahovac.  

  

Za ovu sednicu predlažem sledeći:  
 

D N E V N I    R E D 

 
1. Razmatranje i usvajanje Zapisnika prethodne sednice; 

2. Razmatranje i usvajanje Predloga Odluke za prenos sopstvenih prihoda 2020. godine; 

3. Razmatranje i usvajanje Predloga Odluke za Izmenu i Dopunu Pravilnika za Opštinske Takse 01 

Br.80/20 od 29.06.2020; 

4. Razmatranje i usvajanje Predloga Odluke za objavu od opšteg javnog interesa deo parcele P-

71510057-01687-3 u Katastarsku Zonu Orahovac; 

5. Razmatranje i usvajanje Predloga Odluke za oslobađanje opštinske takse za preduzetnike koje 

posluju u opštini Orahovac; 

6. Razmatranje i usvajanje Predloga Odluke za oslobađanje mesečne kirije za preduzetnike i fizička 

lica koja koriste nepokretnu imovinu opštine Orahovac;  

7. Informacija o Zaštićenoj Zoni „Kanjon Beli Drim kod Švajnskog Mosta“; 

 

 

       PREDSEDAVAJUĆI SKUPŠTINE 

                    _________________________ 

            Afrim  Dina 

 

Republika e Kosovës  

 Republika Kosovo / Republic of Kosovo 
Kuvendi I Komunës Rahovec 

Opština Skupština Orahovac/Municipality Rahovec 

________________________________________________________________________ 

 



INFORMACIJA O ZAŠTIĆENOJ ZONI  

 “Kanjon Belog Drima kod Švajnskog Mosta” 

STANJE 

U zaštićenoj zoni kanjona Beli Drim sa obe njegove strane, kako iz dela opštine Đakovica, tako i 
iz opštine Rahovec, bilo je intervencija i u širokoj i u usko strogoj zoni zaštite . 

 • U zoni broj 1, površine 15,42,72 ha, nalaze se 6 objekta 

 o 1- Restoran „Ura e Fshejtë “ (ugovor sa opštinom Orahovac - 11.06.2013) 

 o 5- Planinarski domovi u službi restorana (Ugovor sa opštinom Orahovac - 13.07.2016) 

 

 • U zoni broj 2, površine 51,63,89 ha, nalaze se 9 objekta 

 o 1- Memorijalni -kompleks Obelisk 

 o 5- Stambena objekta - Kuća P + 1 

 o 3- objekti garaže u službi kuće 

 

 • U zoni broj 3, površine 55,25,66 ha, nalaze se 9 objekta 

o 1 - Beton / objekat u službi betona - saglasnost Skupštine. 

o 2 - Restoran / kafe-bar 

o 1 - objekat (B + P + 1) / poslovanja + smeštaja 

o 1 – Stambeni objekat - Kuća P + 1 

3 - Industrijski objekti 

 

Obzirom da je vlasništvo u velikoj meri prešlo sa društvenog na privatno, izgrađeni su 

neki stambeni kao i drugi poslovni objekti, nažalost bez prethodne saglasnosti nadležnog 
organa. 

 

 

 

Priloženo će te naći kartu sa označenim objektima 

Të bashkangjitur gjeni hartën me objekte të piketuara. 

 

 



 



 
 
 

 

 
Na osnovu člana 12. tačka 1. i tačka 2. slova d), člana 17. slova (h) i člana 40. zakona br. 03 / L-040 za 

Loalnu Samoupravu Republike Kosovo („Službeni list Republike Kosovo br. 28/2008“), član 5 Zakona 
br. 03 / L-068 za obrazovanje u opštinama Republike Kosovo, član 6 Administrativnog uputstva (MES) 
br. 151/2020 o dužnostima i odgovornostima direktora i zamenika direktora Javne obrazovne institucije 
i Institucije za preduniverzitetsku obuku Republike Kosovo, postupke izbora i imenovanja, ukidanje 

ugovora i privremeno imenovanje, člana 2, člana 10 stav 2 tačka 2.4. , člana 40 stav 2 tačka 2,11, člana 

57 stav 1 tačka 1,8 Statuta opštine Orahovac br. 1005 od 29.03.2017, predloga Odeljenja za 

Obrazovanje opštine Orahovac Br. Referenca 04/670 od. 22.02.2021, Skupština opštine Orahovac na 
održanoj sednici 26.02.2021, donosi: 
    

O D L U K U 
Za određivanje komisije za izbor direktora/ke i zamenika/ice direktora preduniverzitetskih 

institucija za obrazovanje i obuku (PUIOO) 

 
 

1. Određiva se komisija za izbor direktora/ke i zamenika direktora preduniverzitetskih institucija za 

obrazovanje i obuku (PUIOO) u opštini Orahovac koji su učestvovali na konkursima koje je 

objavilo Odeljenje za Obrazovanje, u ovom sastavu: 
 

1.1.Lulzim Krasniqi, Rukovodilac Sektora za Obrazovanje, predsedavajući 
1.2.Sakip Kryeziu, Direktor OSNŠ „Isa Boletini“ u Orahovcu, član 

1.3.Treći član imenuje se od strane MONT –a na osvnovu A.U Br. 151/2020 od 22.12.2020. 
 

2. Zadatak komisije je da intervjuira kandidate koji su učestvovali na konkursima navedenim u tački 
1. ove odluke i na osnovu ostvarenih bodova, vrši rangiranje kandidata i preporučuje predsedniku 
opštine imenovanje najuspešnijih kandidata za direktora/ku ili zamenika direktora škole prema 
konkursu. 

3. Komisija za izbor direktora, dužna je da obavlja posao na osnovu zakona i podzakonskih akata koji 

su na snazi u Republici Kosovo. 

4. Mandat komisije za izbor naveden u tački 1. ove odluke je 1 (jedna) školska godina.  
5. Nakon usvajanja od strane Skupštine opštine Orahovac, ova odluka stupa na snagu 15 dana nakon 

dostave pri nadzornom organu M.A.L.S i 7 dana nakon javne objave na oglasnoj tabli ili službenoj 
internet stranici opštine. 

Odluku dostaviti: 

 Članovima komisije,  
 Članovima skupštine,  
 Skupštinskoj službi, 
 MALS, i  

 Arhivi. 

SKUPŠTINA   OPŠTINE   ORAHOVAC 
 

 

Br.  ____________                                                                                                     Afrim  Dina 

Dana: _____________                         _________________ 

                     Predsedavajući Skupštine  

               

 

Republika e Kosovës  
 Republika Kosovo / Republic of Kosovo 

Kuvendi i Komunës Rahovec 

Opština Skupština Rahovac/Municipality of Rahovec 
 

 



 

 
 

 

 
 

 

Na osnovu člana 12. tačka 1. i tačka 2. slova d), člana 14. tačka 1., člana 17. slova (c) i člana 40. zakona 
br. 03 / L-040 za Lokalnu Samoupravu Republike Kosovo (Službeni list Republike Kosovo br. 
28/2008), člana 2, člana 4, člana 10 stav 2 tačka 2.4, člana 40 stav 2 tačka 2.11, člana 57 stav 1 tačka 
1,3 i član 94 Statuta opštine Orahvoac br. 1005 od 29.03.2017, predlog Predsednika Br. Protokola 

00/00/00 od 00.00.2020, Skupština opštine na održanoj sednice __.02.2021, donosi: 
 

O D L U K U  

       Za objavu od opšteg javnog interesa deo parcele P-71510057-01687-3 na Katastarskoj Zoni 

Orahovac 

 
1. Usvaja se predlog Predsednika opštine br. 00/00/00 od. 00.00.2020 i objavljuje se opšti javni 

interes deo katastarske parcele P-71510057-01687-3 u katastarskoj zoni Orahovac, na površini od 
81m2 (osamdeset jedan kvadratni metar) od ukupne površine 319m2 (trista devetnaest kvadratni 

metara) na zvanom mestu Strana, identifikovna prema vlasničkom listu u posedu NTP-a 
AGRONOMIJA. 

 

2. Svrha objavljivanja opšteg javnog interesa dela parcele navedenog u tački 1. ove odluke biće 
„Otvaranje javnog puta“ u Orahovcu, koji će služiti za slobodno kretanje građana opštine Orahovac 
i Šira. 

 

3. Ovlašćuje se Predsednik Opštine da u skladu sa zakonskim odredbama na snazi preduzme sve 

neophodne radnje za sprovođenje ove odluke. 
 

4. Odeljenje za geodeziju, katastar i imovinu opštine Orahovac biće nosilac regulacije tehničke 
dokumentacije i upisa imovine u katastarsku knjigu. 

 
5. Za sprovođenje ove odluke staraće se Odeljenje za geodeziju, katastar i imovinu. 

 

6. Nakon usvajanja od strane Skupštine opštine Orahovac, ova odluka stupa na snagu 15 dana nakon 

dostave pri nadzornom organu MALS i 7 dana nakon javne objave na oglasnoj tabli ili službenoj 
internet stranici opštine. 

 

Odluku dostaviti: 

 Članovima Skupštine, 
 Skupštinskoj Službi, 
 MALS, i 

 Arhivi. 

SKUPŠTINA  OPŠTINE  ORAHOVAC 
 

 

Br.  ____________                                                                                                     Afrim  Dina 

Dana: _____________                         _________________ 

                     Predsedavajući Skupštine  

              

      

 

Republika e Kosovës  
 Republika Kosovo / Republic of Kosovo 

Kuvendi i Komunës Rahovec 

Opština Skupština Rahovac/Municipality of Rahovec 
 

 



 

 
 

 

 
 

Na osnovu člana 12 stav 1 i 2 slova d), člana 17 slova g) i člana 40 Zakona br. 03 / L-040 za Lokalnu 

Samoupravu Republike Kosovo (Službeni list Republike Kosovo br. 28 / 2008) i član 2, član 10 stav 
2 tačka 2,4, člana 40 i člana 57 stav 1 tačka 1,7 Statuta opštine Orahovac br. 1005 od dt. 29.03.2017, 
Skupština opštine Orahovac na održanoj sednici ___.02.2021, donosi: 

 

 O D L U K U 

Za oslobađanje plaćanja mesečne kirije za preduzetnike i fizička lica koji koriste opštinsku 
nepokretnu imovinu (opštinske objekte i poslovne lokale) 

 

1. Usaja se predloge Predsednika opštine br. 00/00/00 od: 00.00.2020 i donosi se odluka o 

oslobađanju od mesečne kirije preduzeća i fizičkih lica koji koriste opštinsku nepokretnu 
imovinu (opštinske objekte i poslovne lokale) u iznosu od 50% (pedeset posto) , period 

01.01.2021 do: 31.12.2021 u opštini Orahovac. 

 

2. Oslobađenje od mesečne kirije prema tački 1. ove odluke vrši se za preduzeća i fizička lica koj i 
koriste opštinsku nepokretnu imovinu, i koji imaju ugovor o korišćenju opštinskih objekata i 
poslovnih lokala u vlasništvu opštine Orahovac . 

 

3. Svim preduzećima i fizičkim licima koja su izvršila svoje obaveze u odnosu na opštinu za 
2020. godinu, olakšice će se ispuniti 2021. godine, kako je navedeno u tačkama 1. i 2. ove 
odluke. 

 

4. Obavezuju se korisnici opštinskih objekata i poslovnih lokala pomenuti u tačkama 1. i 2. ove 
odluke da ispune preostale obaveze kirije za 2021. godinu najkasnije do: 31.12.2021. 

 

5. Za sprovođenje ove odluke stara će se predsednik i Odeljejne za ekonomiju, razvoj i turizam. 

 
1. Nakon usvajanja od strane Skupštine opštine Orahovac, ova odluka stupa na snagu 15 dana 

nakon dostave pri nadzornom organu MALS i 7 dana nakon javne objave na oglasnoj tabli ili 

službenoj internet stranici opštine. 
    

Odluku dostaviti: 

 Predsedniku Opštine, 
 Odeljenju za Ekonomiju, Razvoj i Turizam, 

 MALS, i 

 Arhivi. 
 

SKUPŠTINA   OPŠTINE   ORAHOVAC 
 

01-Br._________ 

Dana: ____________                                                                                             Afrim  Dina 

                    _________________ 

               Predsedavajući Skupštine 

              

      

 

Republika e Kosovës  
 Republika Kosovo / Republic of Kosovo 

Kuvendi i Komunës Rahovec 

Opština Skupština Rahovac/Municipality of Rahovec 
 

 



 

 
 

 

 
 

 

Na osnovu člana 12 stav 1 i 2 slova d), člana 17 slova g) i člana 40 Zakona br. 03 / L-040 za Lokalnu 

Samoupravu Republike Kosovo (Službeni list Republike Kosovo br. 28 / 2008) i člana 2, člana 10 
stav 2 tačka 2,4, člana 40 i člana 57 stav 1 tačka 1,7 Statuta opštine Orahovac br. 1005 od 

29.03.2017., Skupština opštine na održanoj sednici ____.02.2021, donosi: 

 

O D L U K U 
Za oslobađanje od opštinske takse za preduzetnike koje posluju u opštini Orahovac  

 

1. Oslobađaju se plaćanja sva preduzeća koja posluju na teritoriji opštine Orahovac, a koja su 
zadužena Pravilnikom za opštinske takse 01 br. 80/20, od: 29.06.2020. 

 

2. Period za koji su preduzeća oslobođena opštinskih poreza prema tački 1 ove odluke je od: 
01.01.2021 do: 31.12.2021. 

 
3. Svim preduzećima koja su ispunila svoje obaveze u odnosu na opštinu za 2020. godinu, 

olakšice će vam biti donete 2021. godine, kako je navedeno u tačkama 1. i 2. ove odluke.  
 

4. Obavezuje se Predsednik da, u saradnji sa relevantnim odeljenjima, u skladu sa važećim 
zakonskim odredbama, preduzme sve neophodne mere za oslobažanje preduzeća od opštinske 
takse iz tačaka 1. i 2. ove odluke. 

 

5. Za sprovođenje ove Odluke stara će se Predsednik opštine i Odeljenje za ekonomiju, razvoj i 
turizam. 

 

6. Nakon usvajanja od strane Skupštine opštine Orahovac, ova odluka stupa na snagu 15 dana 
nakon dostave nadzornom organu MALS i 7 dana nakon javne objave na oglasnoj tabli ili 
službenoj internet stranici opštine. 

    

Odluku dostaviti: 

 Predsdnik Optšine, 
 Odeljenju za Ekonomiju, Razvoj i Turizam, 

 MALS, i 

 Arhivi. 
 

 

SKUPŠTINA  OPŠTINE  ORAHOVAC 

 

 

 

01-Br._________ 

Dana: ____________                                                                                           Afrim  Dina 

                    _________________ 

               Predsedavajući Skupštine  

              

      

 

Republika e Kosovës  
 Republika Kosovo / Republic of Kosovo 

Kuvendi i Komunës Rahovec 

Opština Skupština Rahovac/Municipality of Rahovec 
 

 



 

 
 

 

 
Na osnovu člana 12 stav 1 i 2 slova d), člana 17 slova g) i člana 40 Zakona br. 03 / L-040 za Lokalnu 

Samoupravu Republike Kosovo (Službeni list Republike Kosovo br. 28 / 2008) i člana 2, člana 10 

stav 2 tačka 2,4, član 40 i člana 57 stav 1 tačka 1,7 Statuta opštine Orahovac br. 1005 od 

29.03.2017., Skupština opštine na održanoj sednici ___.02.2021, donosi: 
 

O D L U K U 

Za oslobađanje plaćanja opštinske takse za preduzeća koja posluju u opštini Orahovac  

 

1. Oslobađaju se plaćanja opštinske takse sva preduzeća koja posluju na teritoriji opštine 
Orahovac, a koja su zadužena Pravilnikom za opštinske takse 01 br. 80/20 od dana: 29.06.2020 

za period od: 01.01.2021 do: 31.12.2021. 
 

2. Izuzeće tačke 1. ove odluke, neće biti uključena preduzeća i fizička lica , i to: 

2.1 Banke i finansijske kompanije; 
2.2 Telekom i poštanske kompanije; 
2.3 KEDS; 

2.4 Zdravstvene Apoteke; 

2.5 Pumpe za gorivo; i 
2.6 Osiguravajuća društva. 

 

3. Sva preduzeća koja su ispunila svoje obaveze u odnosu na opštinu za 2020. godinu, olakšice će 
biti izvršene 2021. godine, kao što je navedeno u tački 1. ove odluke.  

 

4. Obavezuje se Predsednik da, u saradnji sa relevantnim odeljenjima, u skladu sa važećim 
zakonskim odredbama, preduzme sve neophodne radnje za oslobađanje preduzeća od 
opštinskih taksi iz tačke 1. ove odluke. 

 

5. Za sprovođenje ove odluke stara će se Predsednik opštine i Odeljenje za ekonomiju, razvoj i 

turizam. 

 
6. Nakon usvajanja od strane Skupštine opštine Orahovac, ova odluka stupa na snagu 15 dana 

nakon dostave pri nadzornom organu MALS i 7 dana nakon javne objavle na oglasnoj tabli ili 

službenoj internet stranici opštine. 
    
Odluku dostaviti: 

 Predseniku Opštine, 
 Odeljejne za Ekonomiju, Razvoj i Turizam, 

 MALS, i 

 Arhivi. 
SKUPŠTINA  OPŠTINE  ORAHOVAC 

 

01-Br._________ 

Dana: ____________                                                                                             Afrim  Dina 

                    _________________ 

                Predsedavajući Skupštine 

              

      

 

Republika e Kosovës  
 Republika Kosovo / Republic of Kosovo 

Kuvendi i Komunës Rahovec 

Opština Skupština Rahovac/Municipality of Rahovec 
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Na osnovu člana 12. tačka 1. i 2. slova d), člana 17. člana 24. i člana 40. stav 2. slova c) Zakona br. 
03 / L-040 za Lokalnu Samoupravu Republike Kosovo (Službeni list Republike Kosova br. 
28/2008), odredbe zakona br. 07 / L-041 o budžetskim izdvajanjima za budžet Republike Kosovo za 
2021. godinu, odredbe zakona br. 03 / L-049 o finansiranju lokalne samouprave, Zakon br. 05 / L-

108 o dopuni i izmenama zakona br. 03 / L-049 o finansiranju lokalne samouprave i člana 10 stav 2 

tačka 2.4, člana 39, člana 40 stav 2 tačka 2.3, člana 57 i člana 65 Statuta opštine Orahovac br. 1005 

od dt. 29.03.2017., Skupština opštine na održanoj sednici ___ 02.2021, donosi: 
 

 

O D L U K U 

Za prenos nepotrošenih sopstvenih prihoda od 2019 i 2020 u 2021. godinu  
 

1. Usvaja se odluka o prenosu neutrošenih sopstvenih prihoda od 2019. i 2020. u 2021. godinu u 

iznosu od 506.707,39 € (petsto šest hiljada sedamsto sedam evra i trideset devet centi). 
 
2. Sredstva u iznosu od 506.707,39 € (petsto šest hiljada sedamsto sedam evra i trideset devet 

centi) biće preneta u 2021. godinu u sledeće programe i budžetske kategorije: 
 

- U kategoriji plate e dnevnice: 
a. U programu Zdravstvo i socijalna zaštita (730), u okviru programa Primarne zdravstvene 

usluge (737000), funkcionalni Kod (0721) u iznosu od 21.926,00 €. 
 

- U kategoriji kapitalnih investicija: 

b. U programu javnih usluga (180), u okviru programa javne infrastrukture (18171), 
funkcionalni Kod (0451). 

a) Izgradnja puteva u opštini Orahovac, Kod 40817 u iznosu od 17.000,00 €; 
b) Izgradnja kanalizacije u opštini Orahovac, Kod 48032 u iznosu od 45.000,00 €; 
c) Hitna ulaganja u infrastrukturu - nastavak, Kod 40815 u iznosu od 50.000,00 €; 
d) Prečišćavanje fekalne kanalizacije (septička jama) u opštini Orahovac, Kod 49862 u iznosu 

od 45.000,00 €; 
e) Proširenje javne rasvete u opštini Orahovac, Kod 49898 u iznosu od 20.000,00 €; 
f) Održavanje javne rasvete u opštini Orahovac, Kod 40814 u iznosu od 20.000,00 €; 
g) Izgradnja i tretman atmosferskih voda u gradu, Kod 49877 u iznosu od 40.000,00 €; 
h) Izgradnja puteva u selo Mala Hoča, Brestovac, Velika Kruša i Belacrkva, Kod 40817 u 

iznosu od 20.000,00 €. 
 

c. U programu Urbano planiranje i životna sredina (660), u okviru programa urbano 
planiranje i inspekcija (66360), funkcionalni Kod (0620). 

a) Regulacija korita i potoka u opštini Orahovac, Kod 40840 u iznosu od 45.000,00 €; 
b) Izgradnja kamene kule za heroje - Opterushe, Kod 48064 u iznosu od 11.000,00 €. 

 

d. U programu Poljoprivreda (470), u okviru programa Poljoprivreda (47011), 

Funkcionalni kod (0421). 
a) Izgradnja plastenika sa učešćem (80% - 20%) LOTO 1, Kod 46674 u iznosu od 40.000,00 €; 
b) Snabdevanje laktofriza (zamrzivačem za mleko) sa učešćem (80% - 20%), Kod 47832; 

40827 u iznosu od 40.000,00 €. 

 

Republika e Kosovës  
 Republika Kosovo / Republic of Kosovo 

Kuvendi i Komunës Rahovec 

Opština Skupština Rahovac/Municipality of Rahovec 
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e. U programu Kultura, omladina i sport (850), u okviru programa Kultura, omladina i 
sport (85011), Funkcionalni kod (0820). 
a) Ulaganja u kulturnu infrastrukturu i igrališta za decu, Kod 49947 u iznosu od 6.809,50 €. 

 

f. U programu Obrazovanje i nauka (920), potprogram Administracija (92055), 

Funkcionalni kod (0980). 
a) Izgradnja SHFMU „Heroji Kosova“ u Hoke e Vogel - Brestoc, kod 46517 u iznosu od 

11.000,00 €; 
b) Izgradnja osnovne škole u Retiji, Kod 46534 u iznosu od 32.000,00 €; 
c) Izgradnja vrtića u Kruša e Madhe, Kod 48202 u iznosu od 48.000,00 €; 
d) Izgradnja rasadnika u Kserke, kod 48206 u iznosu od 3.971,89 €; 
e) Popravka u školama loto 2, Kod 40870 u iznosu od 20.000,00 €. 

 

3. Za sprvođenje ove odluke stara će se Predsednik opštine i Odeljenje za Budžet i Finansije. 
 

4. Nakon usvajanja od strane Skupštine opštine Orahovac, ova odluka stupa na snagu 15 dana 
nakon dostave pri nadzornom organu MALS i 7 dana nakon javne objave na internet stranici 

opštine Orahovac. 
 

   Odluku dostaviti:  

 Predsedniku Opštine, 
 Odeljenju za Budžet i Finansije, 
 MALS, i 

 Arhivi. 

 

SKUPŠTINA   OPŠTINE   ORAHOVAC 

 

 

01 Br. __ / 2021 

Dana: __.02.2021                                                                                                   Afrim  Dina 
                     _________________ 

                Predsedavajući Skupštine  

              

      



 

 

 
 

 

 

 

 

Na osnovu člana 12. stav 2. tačka c), člana 17. i člana 40. tačka 2. slova (a) i (d) Zakona br. 03 / L-

040 za Lokalnu Samoupravu Republike Kosovo („Službeni list Republika Kosovo br. 28/2008), člana 

10. stav 2. tačka 2.3, člana 12. član 40. stav 2. tačka 2.1 i člana 57. Statuta opštine Orahovac br. 1005 

od 29.03.2017, Predlog Predsednika opštine Br. __________ od 00.00.2021, Skupština opštine 
Orahovac na održanoj sednici 26.02.2021, donosi: 

 

PRAVILNIK 

Za 

Izmenu i Dopunu Pravilnika za Opštinske Takse 01 Nr. 80/20 od 29.06.2020 

 

1. Skupština opštine Orahovac usvaja Pravilnik za izenu i dopunu Pravilnika za Opštinske Takse 
01 br. 80/20 od: 29.06.2020. 

 

2. Član 30. Pravilnika iz tačke 1. dodaje se u paragraf 7. slede i  teksto   
 

30.7. Sve verske zajednice i NVO koje deluju u opštini Orahovac oslobađaju su od pla anja 
opštinske takse za parkiranje vozila predviđenih u stavu 3 ovog člana. 

 

3. Nakon usvajanja od strane Skupštine opštine Orahovac, iz ena i dopuna Pravilnika za 

opštinske takse bi e deo osnovnog teksta važe eg Pravilnika. 

 

4. Nakon usvajanja od strane Skupštine opštine Orahovac, ova izmena i dopuna Pravilnika za 

opštinske takse stupa na snagu 15 dana nakon dostave pri nadzornom organu MALS i 7 dana 

nakon javne objavle na oglasnoj tabli ili službenoj internet stranici opštine . 
    

 

 Obavestiti:  

 

 Predsednik Opštine, 
 Direktore Odeljenja, 

 MALS, i 

 Arhivu. 

 
    SKUPŠTINA  OPŠTINE  ORAHOVAC 

 

 

 

 

01-Nr._________ 

Dana: ____________                                                                                                         Afrim  Dina 

                     _________________ 

                                Predsedavajući Skupštine 

 

Republika e Kosovës  

 Republika Kosovo / Republic of Kosovo 
Kuvendi i Komunës Rahovec 

Opština Skupština Rahovac/Municipality of Rahovec 
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Z A P I S N I K 
Redovne sednice Skupštine opštine Orahovac, održane 29.01.2021, sa početkom u 10:00. časova. Sednicu je 
predsedavao: Predsedavajući Skupštine g. Afrim Dina. Konstatujem da imamo kvorum za održavanje 
današnje sednice: 

Predsedavajući - Pre svega koristim priliku da pozdravim Presdsednika g. Smajl Latifi, g. Fatmir Iska 

potpredsednika opštine, odbornike, direktore opštinskih odeljenja, predstavnike medija i sve prisutne! 

Takođe, zahvaljujem se predsedniku g. Smajl Latifi koji je svojim zalaganjem renoviranje i uređenje sale 
radi stvaranja što boliju uslova za rad, kao i direktorku Uprave koja se pobrinula da skupštinska sala izgleda 
što funkcionalnija. 

 

Za ovu sednicu predlažem sledeći: 
                                                                  

D N E V N I    R E D     

1. Razmatranje i usvajanje Zapisnika prethodne sednice; 

2. Pitanja i odgovori na pitanja odbornika; 

3. Godišnji izveštaj Predsednika Opštine za 2020. godinu; 

4. Finansijski Izveštaj za 2020. godinu; 

5. Informacija o radu OOBZ za šest (6) sednice 2020. godine; 

6. Razmatranje i usvajanje Nacrt Pravilnika za Brigu i Zaštitu Deteta; 

7. Razmatranje i usvajanje Predloga odluke za objavu od opšteg javnog interesa parcele  

P – 71510066 – 00386-1; 

8. Izveštaj o radu Saveta sela Velika Hoča za 2020. godinu. 

Predsedavajući – Poštovane kolege, stavljamo dnevni red na glasanje. Smatram da se jednoglasno usvaja 
dnevni red. Prelazimo na prvu tačku dnevnog reda: 

1. Razmatranje i usvajanje Zapisnika prethodne sednice. 

Predsedavajući - Zapisnik vam je stigao putem e-pošte malo kasno, a razlog je bio zakašnjenje audio zapisa 

kosovskog medija Kosova Press, ali za naredne sednice nadam se da će nam dostaviti na vreme i da će 
zapisnici biti spremni na vreme. Ukoliko u vezi zapisnika nema niko primedbe, stavljamo ga na glasanje. 

Konstatujem da se jednoglasno usvaja zapisnik prethodne sedncie. Prelazimo na drugu tačku dnevnog reda: 

2. Pitanja i odgovori na pitanja odbornika. 

Masar Popaj – Pozdrav svima. Danas želim da razgovaram o poplavnoj situaciji u našoj opštini, a posebno u 
selu BelacKRUa. Poštovani predsedavajući, ne bih da se se bavim politikom u ovoj vrlo osetljivoj situaciji, pa 

želim da budem jasan i da ne dužim. Kišje prirodni proces koji se nemože zaustaviti, ali treba barem pokušati 
urediti određena mesta drenažom. Izražavam solidarnost sa svima pogođenim poplavama u našoj opštini, ali 
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želim danas da razgovaram o selu BelacKRUa u kojem živim i znam tačno situaciju i probleme. Tačno je da 

ste preduzeli neke intervencije, ali bez rezultata, znam da ste proširili deo korita tačno na deo groblja gde je 
oduzeto nekoliko ari zemljišta moje porodice za proširenje. Ali nikada nećemo sporiti ovo pitanje sobzirom da 

je to učinjeno za dobro sela, i sve je u redu. Ali morate intervenisati u uzurpiranim delovima korita reke, koji 

su ugušili korito reke, da je privatno vlasništvo, nijedan stanovnik mog sela se ne bi bunio oko ovoga, jer smo 
umorni od ove uznemirujuće situacije, svaki put kad pada kiša okupljamo se i čekamo najgore stanje, štetu od 

stotine hiljada evra, kao i štetu u poljoprivredi i poljoprivrednih dobara. Javno vas molim da radite na 

proširenju korita i uklanjanju svih prepreka duž njenog toka sve do reke Beli Drim, kako bi stanovnike sela 

BelacKRUa jednom zauvek spasili ovih briga. 

Fehmi Cena – Pozdrav svim prisutnim. Imam pitanje za direktora obrazovanja radi pojašnjenja u vezi sa 
konkursom koji je otvoren 26. ovog meseca za 8 slobodnih mesta, kako se kaže za osnovno obrazovanje, al i 
nije baš jasno jer se ne pominje za koje je škole reč i u delu dokumentacije stoji 26.02.2021, a konkurs je 

otvoren 26.01.2021, zato tražim pojašnjenje od direktora jer je stvorilo zabunu među onima koji misle da 

konkurišu. 

Hanalora Hoti – Pozdrav svim prisutnim u sali. Htela sam da se uključim u temu oblasti obrazovanja, jer je 

nasilje u školama jedan od najnemirljivijih fenomena našeg društva, uprkos strategiji protiv ove pojave, 
svedoci smo nedavnih slučajeva kada su učenici umešani u tuče raznih vrste i htela sam da pitam direktora 

obrazovanja da li postoje izveštaji koji pokazuju bezbednosnu situaciju u školama naše opštine, zatim koliko 
dobro funkcioniše trougao nastavnik-učenik-roditelj, i zatražla bih policijsku posetu i redovnu patrolu u 

prostorijama naših škola. 
Sali Sallteku – Pozdrav svima. Prošlog meseca sam podneo zahtev odeljenju za obrazovanje, ali takođe je 
predsednik opštine razgovarao s njim i ništa nije preduzeto, a želim da znam što je do sada urađeno, da li su 

bili na mestu događaja sa geodetama radi bilo kakvih merenja puta škole u Radoste, dakle, predsednik je dao 

obećanje i dato obećanje treba ispuniti, dakle predsednik je rekao da će rešiti ovo pitanje veoma brzo, i do sada 

nije ništa preduzeo po ovom pitanju. 

Shqipe Kryeziu – Pozdrav svima. Moje pitanje vezano upučujem opštinskom odeljenju za obrazovanje, da li 

radne grupe (task jedinice) imaju pravo da ne sprovode administrativno uputstvo, jer koliko ja znam, vreme 

nastave treba da traje 30 minuta, a broj učenika ne bi smeo da bude veći od 20 učenika, i bez velikog odmora. 

Ali Zhuniqi – Pozdrav svima. U vezi sa nedavnim poplavama koje su se dogodile u selu BelacKRUa i šire, 
Masar je razgovarao samo za selo Belacrvka, ali mene zanima šteta na nivo opštine, jer sam dobio telefonski 
poziv direktora Artana Asllanija u vezi sa izlaskom na teren i procenom štete na domaćinstvima. Imam 
konkretno pitanje u vezi sa ovim, da li je u ovoj proceni obuhvaćena i i nadoknadu štete koja se dogodila u 

prošlim poplavama, kako bi doneli realnu procenu štete domaćinstava, jer ako nisu nadoknađena sa prethodnu 
štetu koja je logika da procenjujemo samo ovu nastalu štetu. 

Fehmi Hoxha – Pozdrav za sve prisutne u sali. Moram da ponovim svaki mesec isti zahtev slučaja u ulici 

“Fahredina Hoxha”, pa je predsednik obećao prošle godine, i nije ostvario, i verujem da ćete to sada učiniti i 
zahvaljujem se direktoru koji je izašao na teren i sreli smo se zajedno, i želim da znam da li ste izradili 

proračune i predmere ili bilo koji projekat, kada će biti raspisan tender za regulisanje ulice “Fahredin Hoxha”, 

odnosno fekalne kanalizacije, atmosferske kanalizacije i ukockavanje ulice, jer iskreno je ulica u samom 

centru grada i svaka poplava je katastrofalna. 

Rasim Fazliu – Pozdrav svima prisutnim u sali. Ponavljam moje pitanje koje se tiče zaštićene zone Švajnskog 

Mosta, tražio sam da spisak svih vlasnika koji imaju zemljište, zajedno sa datumima od kada su oni vlasnici 

tog zemljišta, ovaj sam  zahtev podneo krajem prošle godine i molim da se ovaj posao obavi, jer ćemo uskoro 

ovu temu imati na razmatranju, a ovo je razlog zašto postavljam pitanje, i još jedno pitanje, razgovarali sa 
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predstavnicima kulturno-umetničkog društva u Velikoj Kruši, u vezi srušenog objekta doma kulture i delu na 

koji su ostali dve ili tri sobe i sada su zatražili da ove godine, kada se izvrši pregled budžeta, izdvoje sredstva 

za uređenje tih soba, kako bi mogli da obavljaju svoje kulturne delatnosti. 

Predsednik – Pozdrav svim. Pokušaću da odgovorim na pitanja koja su mi upućena, dok će direktor odeljenja 

za obrazovanje sigurno odgovarati na pitanja koja su upućena njemu lično. g. Masar Popaj je pokrenuo 

zabrinutost koja je stvarna i legitimna i verujem da smo svi svesni, ali jedno od njih sam takođe svestan da 
smo moj tim i ja bili tokom onih kišnih dana koji su bili poplavljeni za stanovnike sela BelacKRUa, Sopnić 

Zrze, Radoste, Čiflak, Gedže, Ratkovac, Potočane, Brestovac, Celine, Velika Kruša i neka naselja u samom 

gradu gde je bilo pada zidovi, zatim klizišta itd. Prošle godine smo intervenisali u BelacKRUi čišćenjem, jer 
znate kada je potpisan ugovor ali radovi nisu nastavljeni zbog uslova zimskog perioda ali vi svi znate da je 

korito reke očišćeno do negde. Masar takođe zna i svi znaju da više od ovog puta nije bilo kiše i dotoka vode 
sa neplaniranih linija koje su otvorile staze i nove linije i naravno velika količina vode koja je došla iz 

pograničnih područja, kao što znate, vOdeljenje za Obrazovanje staj reke Beli Drim je povećan i situacija je 

bila vrlo ozbiljna, a takođe smo imali spremnost izraženu od strane Oružanih snaga Kosova preko brigade za 
evakuaciju i spasavanje i zaštitu, a znate da smo evakuisali ljude koji su zaista bili ugroženi, posebno one 
porodice koje imaju starije stambene objekte i koje su bile ugrožene. Nakon poboljšanja vremena nastaviće se 
radovi na regulaciji korita reka, korita reka u BelacKRUi, selu Sopnić, produžetak za Orahovac, zatim je most 
Bellaja i raščišćavanje terena do tamošnjih brda. Razlog zašto do sada nismo uspeli da pronađemo rešenje je 
taj što mislim da skupština opštine zna da postoji ugovor koji je potpisan krajem novembra i da je taj ugovor 
ozbiljan i da ćemo ove godine ponovo imati novi ugovor , za produbljivanje reke Dullo i nastavak korita koji 
ćemo povezati sa Belacrvkom. Takođe, član skupštine g. Ali Zhuniqi postavlio je pitanje na ovu temu, prošle 
godine šteta u domaćinstvu i u domaćinstvu nije nadoknađena, iako smo izradili izveštaje o registraciji i 
proceni finansijske štete, ali je ove godine odlučeno da se nadoknadi iznos od milion evra i juče smo dobili 
odluku vlade za poplave na Kosovu, izdvojena sredstva nisu dovoljna, ali pokušaće se da se nadoknade u 
određenoj meri na osnovu zahteva opštine sa procentom i standardne opštine koje su imale problema sa 
poplavama i poplavama štete u domaćinstvu. Naša opština ima 599.000 evra štete, uglavnom su štete 
koncentrisane u selu BelacKRUa, ali ima ih i u drugim naseljima u okolini i manje u gradu, samo u 
domaćinstvima. Sada što će biti namenjeno našoj opštini, tj. one koje su pogođene ovim poplavama ne znam, 
pa nije iznenađujuće što je prošle godine bilo izveštaja, ali nije bilo rešenja, ali ove godine postoje izveštaji, ali 
tada se očekuje rešenje jer postoji vladina odluka. Što se tiče šteta u poljoprivredi i javnoj infrastrukturi, 
očekuje se da će biti nadoknađene jer čak i za njih postoji Ministarstvo za vanredne situacije u Ministarstvu 

poljoprivrede koje nadoknađuje štetu u poljoprivredi od poplava poljoprivrednog zemljišta. Još uvek nismo 
sačinili izveštaj, jer je zemljište pod vOdeljenje za Obrazovanje m i ne usuđujemo se da dajemo netačne 
izveštaje, a do prve nedelje februara verujem da će izveštaj o šteti na poljoprivredi biti sačinjen i nadamo se da 
će biti nadoknade za štetu nanetu našim poljoprivrednicima i kolika će biti vrednost naknade, još uvek ne 
znamo tačno, ali za domaćinstva tačno znamo da je vlada opredelila  iznos od milion evra i doneta je odluka za 

nadoknadu. Stoga preporučujem i savetujem članove skupštine gde god naiđu na takve sastanke i razgovaraju 
sa ljudima jer je prošle godine bilo štete, ali šteta na domaćinstvu nije nadoknađena i očekuje se da će ove 
godine biti nadoknađena i nadamo se da ovi izveštaji neće idi štetu, jer opština nikada nije uspela da je 
nadoknadi, jer je vrednost štete veoma velika, a mi nemamo finansijske mogućnosti da pružimo rešenje za 
ovaj problem. Odbronik g. Sali Sallteku pokrenuo pitanje, i naravno da sam radio na ovom pitanju, ali 

nadležni su me posavetovali da povOdeljenje za Obrazovanje m ovog pitanja treba da postoji pismeni zahtev 

od predsednika seoskog odbora ili predsedništva sela, a na osnovu zahteva od strane člana skupštine opštine. I 
zaista imamo problem sa geodetama, jer imamo mali broj njih, tačnije jednog geodeta, jer ostali ne rade zbog 
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pandemije, a nedostaju nam i kapaciteti i ljudski resursi za obavljanje ovih poslova, ali mislim da predsednik 

sela g. Enver Cadraku, treba da uruči zahtev, i ako je javna svojina u pitanju, to sigurno nećemo dozvoliti da 

bez merenja ili bez Odeljenje za Obrazovanje brenja ove skupštine, dođe do zloupotrebe ove svojine. Na 

pitanje koje je postavio g. Rasim Fazliu, on je sigurno u pravu kada je pokrenuo pitanje spiska vlasnika i ko 
su ti vlasnici u zaštićenom području kod Švajsnog Mosta. Verujem da će za sledeći sastanak to sigurno doći 
kao informacija o tome ko su vlasnici koji posluju u zaštićenoj zoni, i naravno da nam skupštinska kancelarija 
može dati preporuke, iako su sve zvanične informacije, ali mi takođe treba da dobijemo kao preporuke iz 
sekretarijata skupštine da je neko pokrenuo ovo pitanje i zatražio da se to stavi na dnevni red. Zatim kulturno -

umetničkom društvu Bajram Curri, naravno dao sam obavezu da ćemo nešto preduzeti jer je to ansambl sa 
tradicijom i ove godine ćemo možda prenosom sredstava pronaći kod, čim nam se otvori prilika za popravku 
ili u martu prenos sredstava i verujem da možemo da povećamo moju finansijsku snagu ili otvorimo novi kod 
da učinim nešto u toj zgradi koja je ostala loša kao rezultat rušenja dela zgrade tamo. Takođe podstičem 
ansambl Bajram Curri da nastavi sa aktivnostima i da ne prestaje jer ima tradiciju dugu preko 40 godina, jer 

nas je uvek činilo ponosnim kao ansambl ne samo nas, već dok im se ne uredi prostor možemo stvoriti bolje 

uslove za njih. g. Fehmi Hoxhe, postavio je pitanje i verujem da vam je direktor dao odgovor,  i sada vas 

samo molim za razumevanje, jer sada smo u zimsko doba i nijedno preduzeće osim onih za hitne intervencije 
ne radi. Možemo obaviti neke poslove u gradu, ali operatori ne rade na terenu i trenutno se uveravamo da nam 
vreme obećava i stabilizuje se kako imamo ugovor, ali možemo da potpišemo nove ugovore i aktiviramo 

druge kompanije. Takođe smo sada u kampanji, pa ne želim da radim takve stvari, jer smo još uvek u zimskim 
uslovima. Naravno da smo svesni problema koji ima ulica “Fahredina Hoxha” i verujem da imamo priliku da 

damo rešenje za ovaj problem. Takođe, ponekad imamo problem sa javnom rasvetom koja je postavljena na 

stubove i nemamo brze intervencije zbog hladnih vremenskih uslova i naravno da je kiša uticala na štetu u 
javnoj infrastrukturi, probleme u javnoj rasveti imamo i zbog problema sa KEDS –om, sa preopterećenjem, 

izgaranjom transformatora, električnih kablova i puno druge opreme, zbog loše struje u mnogim delovima 
naše opštine. Dakle, postoje neki problemi koje sada nismo u mogućnosti da rešimo sa vama zbog zimskog 
perioda i nema mnogo aktivnosti. Hvala vam na doprinosu za postavljena pitanja i zabrinutosti i verujem da 

nikome nisam ostao dužan za pitanja koja su mi upućena, na pitanja koja su upućena Odeljenju za 

Obrazovanje ili nekom drugom, možete ih dobiti na narednoj tački, jer u pitanju je izveštaj rada u kojem se 
detaljno upisuje godišnji rad Predsednika i opštinskih odeljena.  
Avni Morina – Pozdrav svim prisutnim. Poštovani Dr. Fehmi Cena postavio je pitanje i zatražio pojašnjenje 
u vezi sa poslednjim konkursom za radno mesto koje je objavljeno u Odeljenju za Obrazovanje, pa mu kažem 
da se zakon o zapošljavanju nastavnog osoblja promenio i svako radno mesto od sada mora da se otvori mesec 
dana unapred, mora se takođe biti objavljeni u vezi informacionog sistema i upravljanja ljudskim resursima u 

vezi ministarstva i nakon mesec dana počinje da teče rok za prijave i na osnovu ovog zakona u saradnji sa 
kancelarijom za osoblje, jer se sada svaki konkurs vrši u saradnji sa ovom kancelarijom, odnosno raspisali smo 

konkurs i na konkursu po novom zakonu nije napisano i nije dozvoljeno ispisivanje naziva škole već samo 
broj mesta prema programima. Imali smo 8 radnih mesta prema planu koji će možda biti upražnjeni do kraja 
2021. godine, a to znači da ovih 8 novih nastavnika koje primamo ne znači da počinju da rade onog dana kada 
objavimo rezultate, ali mogu da se stave na posao prema listi čekanja i potrebama Odeljenja za Obrazovanje u 

školama. Dakle, ovo je preporuka zasnovana na zakonu o regrutovanju nastavnog osoblja. Zatim pitanje koje 
je postavila gđa. Hanalora Hoti o nasilju u školama i stanju bezbednosti. Imamo redovne izveštaje kada se 
dogodi incident, a što se tiče informacija da su škole dužne da brinu o bezbednosti u školskim zgradama i 
školskim dvorištima, dok se za incidente mogu dogoditi van školskog dvorišta na autobuskoj stanici ili u 
autobusu ili negde drugde, inače nismo odgovorni i iz tog razloga smo juče imali sastanak sa direktorima škola 
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i savetima roditelja i predstavnicima policijske stanice u Orahovcu gde smo Odeljenje za Obrazovanje brili 

zahtev policijske stanice da započne sa realizacijom operativnog plana za bezbednosti. Zatim na pitanje koje je 

gđa. Shqipe Kryeziu postavila o trajanju nastave, na jučerašnjem sastanku imali smo preporuku koju smo 
dobili od Ministarstva z Obrazovanje jer ste prosvetni radnik i ne znam da li ste kontaktirali direktora škole, pa 

smo vam juče dali neke preporuke za odeljenja koja su bila podeljena u grupe koje e trebalo je da se pridruži 
do 20 učenika da se u odeljenjima u kojima je mali broj učenika vreme nastave produži do 40 minuta, dok se u 
velikim odeljenjima, preko 28 učenika i podeljenim u grupe, nastavlja sa 30 minuta. Dakle, ove preporuke 
smo juče dali direktorima škola i oni počinju da ih sprovode. Školske radne grupe sprovode odluke  opštinske 
radne grupe koja je na nivou Odeljenja za Obrazovanje. 

Sali Sallteku – Ono što je predsednik rekao ranije, mislim da to ne stoji, jer je školsko dvorište definisano 
merenjima i nalazima se u okviru odeljenja za obrazovanje i nema nikakve veze sa zahtevom predsednika 

odbora sela, jer bi to trebalo da uradi odeljenje za obrazovanje, za ovo sam takođe dobio obećanje od direktora 
obrazovanja. 

Predsedavajući – Hvala vam puno, poštovane kolege, prelazimo na treću tačku dnevnog reda; 

3. Godišnji izveštaj Predsednika Opštine za 2020. godinu. 

Predsednik – Predstavljam vam izveštaj o radu koji sadrži ciljeve, prioritete, aktivnosti, izazove i dostignuća i 
naravno nedostatke koji su karakterisali našu opštinu u 2020. Takođe vam mogu reći da je naša opština 
premašila plan redovnih opštinskih prihoda u iznosu od preko 102% i zajedno sa vanrednim prihodima 
saobraćaj i sudskim prihodima koji ulaze u okvir vanrednih prihoda, dostiglo je višak prihoda u iznosu od 
109%, pa je je ostvarenje prihoda sa prekoračenjem plana i videćete kada se prihod prebaci videćete i 
prekoračenje plana prihoda. Potrošnja budžeta za 2020. godinu takođe je stav da se naša opština oseća dobro 
sa 98%, tako da nemamo viškova, a budžetska potrošnja se vrši po standardu koji zahtevaju i ocenjuju 
nadzornici Ministarstva Lokalne Samouprave ali takođe od strane revizora i drugih organizacija ako žele da 
procene opštinu Orahovac kako bi dala grant. Opština Orahovac u 2020. godini, od 38 opština je 
najtransparentnija opština u Republici Kosovo i ovo čini čast našoj opštini, naravno, skupštini i izvršnoj vlasti 
i građanima, jer smo dobili pozitivne ocene u vezi sa opštinskom transparentnošću i odgovornošću i 
Zahvaljujem svima onima o kojima se brinem kao članu skupštine mojih saradnika, kao i informativnoj 
kancelariji i mnogim drugima, što je zaista dobra procena, jer ne postoji ništa što ne izlazi u javnost i svi oni 
zahtevani standardi koje smo poštovali . Naša opština je takođe tokom 2020. godine postigla vrlo pozitivnu 
ocenu u pogledu opštinskih performansi u pogledu dobrog upravljanja, kao što se negde kaže drugo, a negde 
treće, jer postoje dve vrste procena, pa smo drugi po učinku i treći za grant, koji smo nagrađeni sa grantom od 
655.000 evra i nadamo se da će taj grant preuzeti, jer je bilo poteškoća i izazova zbog žalbi nekih opština, ali 
nadam se da će izdvojena sredstva od strane ambasade zajedno sa MALS, dodele i opštinama za potrebe 
javnih investicija u skladu sa onima kako su same opštine procenile. Takođe imamo dostignuća u 2020. godini 
i verujem da ćemo u pogledu ocena, preporuka ili zaključaka koje će doneti izveštaj Nacionalne Revizije biti 
malo bolje ocenjeni i naravno da ćemo imati nedostataka ali ćemo voditi računa da čak i one nedostatke koje 
su utvrdili 2019. nećemo imati 2020. Dakle, 2020. godine imali smo najgoru godinu u istoriji upravljanja, jer 
se suočavamo sa nevidljivim neprijateljem COVID-19, gde smo imali mnogo angažmana kao opština i 
predsednik osoblja i zdravstvenih inspektora i policije. Dakle, od marta nadalje imali smo izvanrednu situaciju 

u smislu naših napora da se izborimo sa situacijom stvorenom sa Covid-19, gde imamo 60 smrtnih slučajeva, 
zatim 445 izlečenih i preko 100 aktivnih slučajeva i dalje, a pandemija i danas traje i nadamo se efekat virusa 
će biti slabiji i pandemiju ćemo zaustaviti što je pre moguće. Suprotno činjenici da smo zajedno bili sa 
pandemijom, nismo prekidali aktivnosti u polju javnih investicija u svim sektorima u kojima smo imali 
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kapitalne investicije, pa smo realizovali projekte u oblasti kapitalnih investicija, a zatim u prečišćavanju i 

održavanju otpadnih voda i poljski puteva, itd. Takođe smo obratili pažnju na poljoprivredu, a obratili smo 
pažnju i na štetu nastalu prirodnim katastrofama koje smo imali prošle godine u poplavama poljoprivrednog 
zemljišta i dobili smo [odštetu od 651.000 evra i prva je opština da prima uglavnom i naravno da je najviše 
oštećena u poljoprivredi. Imali smo aktivnosti i u školama, mada se pod prekidima to podrazumeva tako što ih 
čine funkcionalnim i poštuju mere sprečavanja i naravno da znate da su nas početkom ovog meseca najavile 
dve organizacije koje su nadgledale aspekt poštujući antikovidske mere prva opština u pogledu antikovidnih 

mera u školama, što je zaista procena koju su nadgledali i sigurno su naši učenici, direktori škola videli da se 
antikovidske mere poštuju, zatim se meri temperatura, stavljaju se maske i dobijamo procenu i naravno za. 
Bilo je dobro za nas iznenađenje što smo proglašeni najboljom opštinom koja je proglašena u pogledu anti-
Covid mera u školama i zahvaljujem radnoj grupi i radnim grupama na nivou svake škole koje su upravljale 

svoj posao, a nismo prošli loše i zaraza nije stigla jer se proširila na druge škole za učitelje, tako da je situacija 
stabilna. Naravno da imamo i svoje slabosti jer imamo nedostatak radnika, a znate da je novi zakon o javnim 
službenicima onemogućio zapošljavanje ljudskih resursa u administraciji, a imamo i mnogo radnika koji su 
otišli u penziju i nismo imali priliku da ih zamene. Dakle, tokom godine imali smo izazova ne samo mi kao 
opština već i celokupna javna uprava zbog stupanja na snagu novog zakona o javnim službenicima i načina 
regrutovanja, kako je ranije rekao direktor Avni Morina, potpuno se promenio u obrazovanju. i naravno u 
administraciji. Dakle, te poteškoće koje sam pomenuo u izveštaju, jer imamo samo jednog geodeta koji radi, a 
nemamo pravo uzeti bilo koga drugog, tako da ono što imamo je starost, a imali smo i ograničenja u smanjenju 
broja zaposlenih zbog pandemije pa smo imali poteškoće u potpunom merenju koje smo morali da uradimo u 
punom polju i da bismo ispunili mnoge zahteve koji su potrebni i institucijama i građanima u određenim 
sektorima. Imali smo poteškoća i u mnogim drugim stvarima jer nismo imali pravo na uslugu posebnih 
ugovora zbog efekta koji je stvorio novi zakon o javnim službenicima i sada je situacija počela da se blokira, 
ali i dalje smo loši sa osobljem. radnicima. Jer nisam loš sa direktorima, jer imam 12 direktora sa zaposlenima 
u kancelariji predsednika, ali u mnogim sektorima imamo nedostataka, na primer u direktoru inspekcije jedan 

direktor je penzionisan, a jedan inspektor je umro, a mi nismo imali priliku da regrutu jemo nekoga drugog i 
nismo uspeli da dobijemo nekoga sa posebnim uslugama koje su vremenski ograničene. Ali uprkos svim ovim 
poteškoćama i nedostacima koje možemo imati kao lokalna samouprpava ja kao predsednik, zajedno sa 

direktorima odeljenja, saradnicima, ali i skupštinom radili smo na ispunjavanje obaveza koje pripadaju nama 

kao opština, zašta smo ocenjeno pozitivno, i nismo zaboravljena opština ni sa centralnog nivoa, ni od stranih 

donatora, i došli smo da ih uverimo da imamo dobru vladu, naravno, u saradnji sa vama poštovani odbornici. 
Zato smo se trudili da budemo vrlo korektni koliko god znamo i koliko smo mogli u primeni zakona i u 

postizanju ciljeva koje smo postavili u svom planu rada. Dakle, čak i sa ove tačke gledišta, mi smo ispunili 
standarde da smo održali 6 sastanaka OOBZ -a, što je standardno, održali smo 12 redovnih sednica skupštine 
opštine koji je standardan, a takođe održali smo i vanrednu sednicu, verovatno ni ne znate da postoje opštine 
koje nisu mogle održati ni 6 sednica. Zahvaljujem se članovima skupštine opštine na njihovom doprinosu koji 
je uprkos bilo kakvih poteškoća koje smo mogli imati tokom 2020. godine, što je sasvim prirodno, ali naravno, 
takođe smo pokušali da ne dođemo u bilo koji položaj koji ignoriše bilo koga ili bilo koji zahtev, tako da 
težimo tome da svaka zabrinutost koju pokrene neko u skupštini pokušava da pruži rešenja što je više moguće, 
svesna da se ne mogu odjednom rešiti svi problemi i da se ne mogu brzo doći do svih rešenja i svesni da smo 
imali smanjenje budžeta od vlade Kurtija zbog pandemije i nastavili smo sa vladom Hotija, takođe zbog 
pandemije i svesni takođe da smo uprkos svemu što smo imali mogućnosti za budžet uspeli da potrošimo 
ispravno i bez ikakvih zakonskih kršenja. Takođe smo pokušali da izbegnemo pogrešne klasifikacije što je 
više moguće u sprovođenju i trošenju budžeta, dodeli bespovratnih sredstava, zatim u finansiranju operatora i 
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svih onih koji imaju ugovorni odnos ili odnos sa opštinom i verujem da smo pažljivi i zahvaljujući 
posvećenosti i zalaganju koje ste imali. Naravno da nismo prezadovoljni i pokušaćemo da se angažujemo i 
radimo tokom ove godine, naravno da ima mnogo ljudi koji imaju različita mišljenja i definicije, ali 
pokušaćemo da radimo svoj posao jer osećamo obavezno za izveštavanje jer se i ovaj izveštaj objavljuje i za 
svako odeljenje objavljuje na internet lokaciji i tamo se može videti proširena verzija izveštaja. Dakle, ako 
primimo bilo koji zahtev za pristup javnim dokumentima, ispunjen je u roku i veoma mi je žao što smo 
dostigli kapacitet da opštinskoj upravi dokažemo da je opštinska vlast funkcionalna i na vreme odgovara 
svima koji imaju ideju ili zahtev ili predlog koji se daje u ovoj opštini. Mislim da opština ima finansijsku 
stabilnost, ali očekujemo problem u buduće sa obrocima koje nastavnici traže nadoknadu po kolektivnom 
ugovoru i naravno oni će početi da traže po kolektivnom ugovoru i zaista će opština Orahovac biti u ozbiljnoj 
situaciji ako kosovske opštine ne dođu sa pozitivnim epilogom da će ovaj teret odgovornosti preuzeti 
Ministarstvo za obrazovanje, Ministarstvo zdravlja, odnosno Ministarstvo finansija ili Vlada Kosova, jer su 

potpisale kolektivni ugovor i bilo bi dobro da nas ne opterete i da utiče na budžet opština. Opštinaa Orahovac 

opterećena je skoro 2 miliona evra sa isplatom toplih obroka, i to bi bilo fatalno za opštinski budžet, pa ćemo 
videti kako će se druge opštine ponašati, dok na pitanje isplate jubilarnih plata, oko ovoga nešto smo postigli, 
ali oko obroka imamo problema jer su finansijski troškovi svih ovih isplata visoki i nadamo se da sud neće 
uskoro doneti odluku jer bismo imali onda puno problema. 

Florida Bajraktari – Pročitala sam i analizirala izveštaj o radu, i mislim da predsednik veoma kasni sa 

izradom opštinskog plana razvoja i zonalne mape, iako ste već dugo rekli da su spremni, ali niste doneli u 

skupštini. Kao što nije dovoljno reći da se od Ministarstva ekonomije i zaštite životne sredine očekuje 
saglasnost. Zato morate da insistirate pri nadležnim ministarstvima da dobijete saglasnost da se otvori put za 

javnu raspravu, a zatim da što pre da dovedete u skupštini na usvajanje. Zatim na stranici 14 jedinici za 
unutrašnju reviziju, koja vas je izvestila o svom radu koja je izvršila 9 revizija za 2020. godinu, ali vi, 
poštovani predsedavajući, niste nas obavestili o njihovom radu, čak ni ovde u vašem izveštaju koji ste tamo 
doneli nalazi se nema puno podataka o radu jedinice za unutrašnju reviziju da li je revizija izvršena za 2020. 
godinu ili za prethodne godine, jer je u poslednjem izveštaju generalnog revizora bilo primedbi da jedinica za 
unutrašnju reviziju ima većinu revizija izvršenih u prethodnim godinama i ne poslednjih godina. Takođe na 
strani 24, odeljenje za zdravstvo, niste spomenuli nefunkcionisanje centra za dijalizu. Od prošle vlade, objekat 
je spreman i već 3 godine, a sada će i četvrta godina i još uvek nije funkcionalno odeljenje za hemodijalizu 

koje je toliko neophodno građanima kojima je potrebna ova vrsta usluge.  
Predsednik – Hvala gđa. Bajraktari, izveštaj za svako odeljenje objavljen je na internet stranici i sada imamo 

ocenu zaposlenih, pa da budem iskren neću ocenjivati revizore maksimalnom ocenom jer ne zato što nisu 
radili svoj posao, ali ni ja ne radim prezadovoljan sam radom internih revizora. Imamo 9 izveštaja i oni imaju 
godišnji plan i godišnju strategiju koju Odeljenje za Obrazovanje brava skupština. Prema preporuci nacionalne 
jedinice spoljnog revizora, oni ne mogu da revidiraju nešto za prethodne godine, ali insistira se na reviziji 
onoga što se dešava ove godine i sa ograničenim rokom, npr. Prvih 9 meseci 2020. godine ne može se izdati 

izveštaj finansijske revizije za 2020. godinu Odeljenja za finansije, jer posle 15. januara naredne godine dolazi 

izveštaj o usaglašavanju finansijskih izveštaja. Tako da mislim da su posao obavili u skladu sa preporukama 
nacionalne službe za reviziju, jer su sada postavili druge ciljeve u skladu sa potrebom za sprovođenjem te 
preporuke. Što se tiče centra za hemodijalizu u Orahovcu, sada ne želim da se bavim politikom i nikada o 
tome ne razmišljam. Centar za hemodijalizu u Orahovcu nije mogao da se otvori ni u prethodnoj vladi, ni u 

vladi kakva sam sada, iz razloga koji znate Florida, jer je to nadležnost Ministarstva zdravlja Republike 
Kosovo, a zatim nadležnost regionalnu bolnicu u Prizrenu i na kraju bi mogli da budu premešteni u regionalnu 
bolnicu Đakovica, ali šta je nadležnost opštine Orahovac učinili smo odmah i na neki način za vreme vlade 
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Vehapija i tada je to učinjeno. Dakle, ideja je da uprkos činjenici da neko želi da odgovornost prebaci na 
opštinu Orahovac, da i sada javno kažem da su trenutno spremni i donose odluku koju mi otvaramo jer smo 
spremni nakon što smo tražili i pitajte danas, do danas, kako je oprema u redu, oprema je u redu, pa smo tražili 
tehničke aspekte koje su oni tražili od nas kao opštine i kada će donijeti odluku, nažalost ne znam, jer oni 
takođe kažu da ćemo je otvoriti u svakom slučaju pokušaj 2020. godine da se otvori samo za pandemije, a mi 
to nismo dozvolili, jer ne možemo reći pacijentima na hemodijalizi dok pandemija ne završi, možete doći 
pacijentima iz opštine Orahovac, Suva Reka Mališeva da biste dobili usluge, ali u trenutku kada se dogodi 
pandemija, i dalje ih trebate odvesti tamo gde ste ih ranije odveli. Dakle, ovo nisam prihvatio i dobio sam 

bitku sa ministrom Vitijom, ali sada nema drugih akcija koje su takođe g. Zemaja da smo ponovili zahteve i da 
nije bilo konkretnih akcija vlade Kosova za otvaranje odeljenja i funkcionisanje odeljenja za hemodijalizu. U 
vezi sa OPR i zonskom mapom, verujem da oni upućeniji znaju da je razvojni plan u Ministarstvu ekonomije i 
zaštite životne sredine i da je u fazi pregleda i lečenja i dobijanja odgovora. Još jednom ću se osvrnuti na rok 
jer imaju rok na koji treba odgovoriti. Da li bi to trebalo da bude uručeno sa tom administrativnom tišinom ili 
ne, ali obratiću se ponovo i znam da je OPR spreman, ali zonska mapa ne može biti formalno spremna bez 
popunjavanja OPR-a i verujem da moje iskustvo u upravljanju nije jako dugo, ali Fehmies je duži i zna, ali 
sigurno i mnoge druge. Dakle, ova dva dokumenta ne mogu odjednom, jer zonska karta ima značenje da 
precizira šta se nalazi u OPR-u. Čekamo odgovor Ministarstva ekonomije i zaštite životne sredine i to uopšte 
nije odgovornost predsednika opštine, ali onog trenutka kada se vrati odatle vidimo šta možemo da uradimo. 
Što se tiče našeg dela, poslali smo ga nakon što smo imali ugovor, a takođe i sa zonskom mapom koju smo 
dobili vrlo blizu, a u trenutku kada ovo dobije epilog, drugi dokument je spreman i sigurno će biti spreman za 
ove postupke i na Odeljenje za Obrazovanje brenje u skupštini opštine u trenutku kada na njega dođe red. Od 
2020. godine željeli smo da i ja smatram da to ne treba odlagati, ali možda je takva situacija stvorila to što sam 
morao napraviti neke javne rasprave, pandemijsku situaciju i naravno tačno je da kasnimo jer čak i u 
performansu evaluacije nemamo evaluacije ni u OPR-u ni na zonskoj mapi, kao što ih ranije nismo imali.  
Međutim, s obzirom na to da se radi o izradi prva dva dokumenta koja su jednom bila skenirana, jer se radilo o 
starom OPR-u koji je sproveden 2013. godine i u trenutku izdavanja novog zakona, tada je bio potreban novi 

postupak za novi OPR, takođe zonski Mapa je predviđena zakonom i dobro je što smo stigli sa ulaskom u 
proces jer takođe znate da je tokom prošle vlade 3 ili 4 puta tender propao jer ih ima mnogo, ali dobro je što je 
postignut ugovor i oni su su nastavili posao i skoro smo na kraju posla, ali to ne zavisi od nas OPR-a već od 
Ministarstva. Naravno, vršio sam veliki pritisak na ovo nakon razgovora sa ministrom, a zatim sa stalnim 

sekretarom, jer to ne znači da su oni veoma zainteresovani za ovo, jer su razlozi vrlo jednostavni u 
obrazloženju da odeljenje ne radi, a osoblje smanjuje pandemiju tako da bismo imali nerazumna odlaganja da 
nisam direktno intervenisao kao predsedavajući. Otvoren sam za davanje odgovora, jer je izveštaj predsednika 
opštine, naravno da se o njemu ne glasa u skupštini i ne proizvodi pravne efekte, u potpunosti ste u pravu da 
date primedbe, sugestije i predloge zbog mogućnosti da mogao da radi još više i naravno da svaki put kada 

tražim od sebe da radim još više od onoga što je urađeno. 
Rasim Fazliu – Hvala predsedavajući, zahvaljujem predsedniku što je predstavio godišnji izveštaj i naravno 
da ću govoriti kao konstruktivna opozicija jer prvo podstičem sav dobar rad i projekte i neke koji se 
nastavljaju, ali spomenuću još nekoliko stvari koje bi možda na strani 25, pošto se ovde radi o dokumentu i 
mogu biti i druge greške, ali samo jedna je pomenuta, pa na strani 25 negde na kraju on piše fizioterapijske 

tretmane u GCPM -u pa bi bilo bolje da se poboljša jer je to dokument i napišu usluge fizioterapije, a zatim 
stranica 8 piše da su trotoari u nekim naseljima u opštini Orahovac završeni i među njima piše u selu Celina, 
ali sada ću se obratiti direktoru javnih službi jer u selu Celina nije izgrađen metar trotoara jer su neki putevi 
tako uski i ne dozvoljavaju da se tamo napravi trotoar, ali čak i tamo gde je to dozvoljeno nije ni metar 
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pločnika. Zatim ste na strani 33 spomenuli prihode od opštinske takse za poslovanje, želeo sam da znam koliki 
su prihodi u poređenju sa 2019. godinom, pošto ste spomenuli da su se povećali za 2020. godinu, a na stranici 
41 u svom izveštaju imate asfaltiranje puta BelacKRUa - Celina i tamo molim da se popravak puta poboljša i 
napiše i želim da vam se zahvalim što ste radili taj posao jer je to zaista bio dobar posao jer je bio neprohodan, 
ali asfaltiranje celog puta nije izvršeno već je popravljena delovi gde je oštećen. Tada smo, kao što drugi kažu, 
imali poplave i obično se čak i u najnaprednijim zemljama sveta događaju poplave i ne možemo biti krivi jer 
su prirodni fenomen, ali ohrabrio sam vas za 2021. godinu iz budžetskih mogućnosti koje opština daje ima 
Orahovac, korito reke Belaje tretirano je do reke Beli Drim, tako da vode ne oštećuju poljoprivredno zemljište 
sela Celine, BelacKRUa, Zrze, Rogovo, ali te vode se ulivaju u Beli Drim, i kada je ta reka regulisana znajte 
da nećemo imati poplave, a deo potoka Celina koji je popravljen uticao je pozitivno i dao pozitivan efekat jer 

se ranije voda sakupljala jer je dolazila iz Bellaje. Tako da moramo da nastavimo uzbrdo iznad sela kao i ispod 

asfaltnog dela kako ne bismo imali problema sa poplavama. Dakle, u vezi sa izveštajem, srdačne čestitke, sada 

van izveštaja imam mali predloge koji sam naveo i tokom  sednice KPF, predlažem da ovu govornicu sklonite 

sa strane ako to dozvoljavaju tehnički uslovi. 
Sali Sallteku – Zahvaljujem vam se na godišnjem izveštaju o radu, ali mislim da su upravnik školskog imanja 
i svi školski radnici Odeljenje za obrazovanje  i ona mora da radi ovaj posao, a predsednik sela ne dolazi u 

Odeljenje za obrazovanje da bi podneo zahtev i ovo odgovornost je direktora Odeljenje za obrazovanje. 

Takođe razumem da trenutno nemate osoblje iz geodezije, ali mislim da nije razumno da se predsednik 

prijavljuje za školsku imovinu kada znamo da je direktor Odeljenje za obrazovanje zadužen. 
Predsednik – Imovinom Odeljenje za obrazovanje  upravlja Odeljenje za obrazovanje , ali Odeljenje za 

obrazovanje  ne vrši geodetska merenja, a vi to vrlo dobro znate i znate da kada geodezija ili katastar na terenu 
izađe nakon zahteva, a mi imamo propis Skupštine opštine odobren i sada predstavnici sela kada je to u 

javnom interesu i interesu naselja, ne tražimo da uplate taksu. Mislim da će ovaj posao biti završen i uveravam 
vas da se nijedno pitanje imovine ne može izvršiti bez odluke skupštine opštine i to svi znate. Ali ako postoji 
uzurpacija, onda je to nešto drugo, pa je druga situacija i mi i dalje imamo mehanizme predviđene zakonima 
koji deluju, ali za sada nema uzurpacije jer nema dokaza, on je lično došao i razgovarao sa direktorom 
obrazovanja i pitao šta možemo učiniti. Ali sada samo skupština opštine može da otvori put i niko drugi ne 
može da odlučuje o ovome. Dakle, opština Orahovac ima kapacitet da odgovori na takve probleme putem 

skupštine opštine, tako da ne treba da brinete da imovina javnih institucija može biti oštećena bez odluke 
skupštine opštine. Dakle, takođe se slažem da bi merenje trebalo izvršiti,  ali geodeziju pre merenja treba pratiti 

protokolarni zahtev, ali čak i sada molim direktora katastra da ode i detaljnije sagleda situaciju koja tamo 
postoji. 

Fehmi Cena – Hvala vam predsedavajući, imam nekoliko primedbi na izveštaj, naravno da je izveštaj dok 

razrađujem predsednik sveobuhvatan i ima mnogo dobrih radova koji su urađeni i puni aktivnosti kao što je 
predsednik rekao, ali naravno i mnoge druge stvari bi mogle da se urade i ja imam neke intervencije kao na 

strani 7, smestite lokalnu akciju u okruženja u kojima se kaže da smo je pregledali i odobrili, a onda kada smo 
o tome razgovarali rekli smo da je ovo strateški plan i ako izvršna vlast radi dobre projekte onda postoji 
mogućnost da se sisati i donacije iz inostranstva. Sa ovim izveštajem nisam video nijedan projekat ili donaciju 

u kojima bih sigurno uživao ako se radi, jer se koristi budžet izvan naše opštine ili ako postoji neki projekat, 
obavestite nas. U radovima na kanalizacionoj mreži može se videti da su neki dobri radovi urađeni u mnogim 
naseljima u kojima se pominju Orahovaci, ali ovde imam primedbe jer ne znam koliko je posla urađeno jer još 
uvek imamo kuće i naselja u grad koji nema kanalizacionu mrežu ili pristup kanalizacionoj mreži i verujem da 
ste svesni da postoji mnogo različitih problema, ali opština treba da se angažuje u rešavanju tog problema. 
Nedostatak kanalizacione mreže za mene u gradu u bilo kom drugom naselju, a posebno u gradu je 



10 

 

neprihvatljiv, ulaganja u septičke jame i postrojenja takođe nisu dovoljno urađena i mislim da bi u tom pravcu 

trebalo više ulagati, kao i o oluji kanalizacija je projekat koji ste započeli u gradu i ranije smo tražili da grad 
Orahovac treba mnogo da se uradi u ovom pravcu i mogu da kažem da je u ovoj godini urađeno, ali 
nedovoljno pa ne možemo radujte se učinjenom poslu. Spomenute poplave, gde se mnogo ulaže u regulaciju 
rečnih korita, potoka, odvodnih vodova, ali i dalje vidimo da svaki put kada kiša pada malo, i dalje imamo 
poplave i poplave na poljoprivrednom zemljištu i naseljima, i suočeni smo sa velikom štetom. da ih 
procenimo, a ni vi ni vlada ne možete da ih nadoknadite, tako da nije urađeno dovoljno posla ili kvalitet tih 
radova nije dovoljan pa se efikasnost ne vidi dovoljno. Takođe, voda za piće, higijenska voda za piće je nešto 
što vredi posvetiti posebnu pažnju ovom pitanju. Pomenuli ste 3 sela poput Mrasora, Koznik i Zatriće i da u 

stvari postoje i druga sela koja nemaju higijensku vodu za piće poput Opteruše, Zoćišta i Drenovca, voda iz 
lokalnih izvora nije za piće i svaki put kad padne kiša, moraju da čekaju danima i nedeljama dok se voda ne 
pročisti, jer ugrožava javno zdravlje tih ljudi. Tako da mislim da moramo više ulagati u ovu oblast. Tada se 
radi na domu za stare i mislim da treba raditi sa većom dinamikom kako bi ova kuća zaživela jer imamo posla 
sa kategorijom ljudi koji su zaista u lošem stanju i nemaju gde da odu prolaze vreme nakon što ih vidimo na 
mestima gde nemaju dobre uslove da ostanu tamo ili sa strane puta, a to nije dobro, iako smo izrazili 

napomenu da je ovaj starački dom na mestu gde je Mislim da nije previše pogodan, jer je predaleko i ne znam 
koliko će biti funkcionalan, ali bi i dalje bio popravljen što je pre moguće. Zatim trotoari koji su izgrađeni u 
naseljima i u Orahovcu, ne znam na kojem putu je izgrađen bilo koji trotoar i nekoliko puta sam spomenuo put 
Deshmoret e Pashtrikut koji je jedan od glavnih puteva u gradu i za trotoar a za put nije izvršeno popločavanje 
brojila u pogledu uređenja kolovoza. Imam neke intervencije u zdravstvu, mislim da je učinjeno nekoliko 
dobrih poslova na obnovi i izgradnji objekata. Mislim da je učinjeno nekoliko dobrih poslova na izgradnji 
nekih objekata, jer je GCPM sada vrlo dobar objekat koji je izgrađen i nudi bolje uslove za rad i zdravstvenim 
radnicima i pacijentima. Takođe u vezi sa opremom imali smo nekoliko primedbi gde je obezbeđen digitalni 
rendgen, EHO nije obezbeđen, ali mislim da je to bio nedostatak jer smo imali osoblje stručnjaka koji bi mogli 
da koriste ove uređaje, a zatim još jedan problem koji sam pomenuo sa razlogom zašto opštinska direkcija za 
zdravstvo ne formira lekarsku komisiju za uverenja o vozačkim dozvolama, jer je moguće da je to služba koja 
bi služila našim građanima, ali takođe stvara prihode od zdravstva. Za odeljenje za hemodijalizu dao sam vam 

objašnjenja, znamo u čemu je problem, jer vi niste krivi, ali ipak sam vas zamolio da radite u tom pravcu da 
biste otvorili ovo odeljenje, jer je tamo uloženo, jer je to veoma važna usluga pošto imamo kategoriju ljudi 
koji bi tamo zaista dobili vrlo dobru uslugu. Imam dobre reči o pandemiji, jer se pandemijom dobro 
upravljalo, iako smo imali nekih primedbi na te tunele za dezinfekciju, kao što je trebalo i kasnije, jer je zahtev 
tada bio u svakoj instituciji i nije podnet, pitali smo i kako osoblje serološki testovi za zdravstvene radnike jer 
su u većini opština sprovedeni serološki testovi jer se pandemija odvija i ne znamo ko od zdravstvenih radnika 
ima imunitet, a ko nema ko je u opasnosti ili ne. Dakle, ovo je nešto što je planirano na nacionalnom nivou, ali 

nije urađeno. Konačno, primedba za centar za socijalni rad da u izveštaju o radu o centru za socijalni rad 

nemamo ništa, jer mislim da je trebalo da sledi deo statistike o broju porodica slučajeva koji primaju socijalnu 
pomoć, znamo da kao proces i postoje promene unutar godine, ali moramo znati koliko ih je koliko su novi, 

koliko ih je ostalo i tako dalje. 

Predsednik – Izveštaj direkcije centra za socijalni rad objavljen je na veb stranici opštine, Fehmi Cens-u 

odgovaram da je CSR izveštaj objavio na zvaničnoj veb stranici jer je to sektor i sada ne možemo da imamo 
izveštaj GCPM -a i CSR-u, ali izveštaj je objavljen na veb lokaciji i možda je ovde bio skraćeni deo izveštaja 
CSR-a. Zatim smo razgovarali o serološkim testovima sa upravom za zdravstvo i ne verujem da je zdravstveno 

osoblje spremno da primenjuje ovaj standard i da završi ovu uslugu iz razloga za koje verujem da su poznati 
jer u našoj opštini ne postoji laboratorija koja je sertifikovana. da radimo testove kako ne bismo mogli da 
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radimo serološke testove, jer nismo dobili taj sertifikat za obavljanje, naravno da bi bilo dobro da radimo našu 
opštinu, ali nema laboratorije ili ima licencu, čak i ja imam primedbe u laboratoriji GCPM - jer ponekad žale 
se na nedostatak reakcije, pa nisam baš srećan zbog toga. Zatim lekarska komisija za potvrde, kao što znamo 
da smo u skupštini razgovarali da smo to uradili jednom, ali ne vredi, ali sada u odsustvu direktora zdravstva 
bilo bi dobro da vam odgovorite pismenim putem, jer ste dva ili t ri puta pokrenuli ovo pitanje, ali nije da 
opština dolazi da bi ostvarila prihod ili da je komisija koja ima moć onue ever. Način na koji je ukinut, znate, 
verujem vam, izgleda da je Shani Bajraktari bio odgovoran za potvrde. Potpisali smo za medicinsku opremu, 
za digitalni rendgen pa EHO pun druge medicinske opreme i verujem da će oni doći vrlo brzo, ali jedan deo je 
došao znate da je došao za stomatologiju i drugu opremu drugi deo će doći vrlo brzo jer čak i operatori nerado 
donose opremu ne uzimajući novac. Sada verujem da ćemo imati mnogo pozitivniju situaciju u pogledu 
opremanja sektora u GCPM - potrebnom medicinskom opremom. Zatim, što se tiče trotoara, napravili smo 
neke trotoare i u gradu, kao što je ulica Deshmoret e Pashtrikut. Kod se zove izgradnja puteva u gradu. 
Videćemo šta možemo da radimo sa vodom, a ne samo sa trotoarom, jer znate kakva pretnja dolazi od 
atmosferskih dotoka vode, pa moram da smislim otvoreni odvodni kanal kako bih ublažio poplavnu situaciju u 
gradu. Tokom ovih dana videli smo da je poplava u gradu bilo manje i imam utisak da svaki put kada padne 
udobna i mirna kiša nećemo imati poplave i poplave, ali kada kiša pada jako dugo, vrlo kratko. Ukratko, sve 
poplavlja. Dakle, ovaj kanal koji se sada otvara i koji se gradi, izvršiće samo jednu funkciju, pa su nam 
potrebni dodatni kanali za smanjenje količine vode u gradu, a takođe analiziramo i kod koji imamo 
Ministarstvo za infrastrukturu videće da li možemo da uključimo u izgradnju trotoara kao male odvodne 
kanale koji barem ublažavaju situaciju sa vodom u gradu.Kao što sam ranije rekao da će korito reke Dullo biti 
produbljeno i nastaviće tretman kreveta kao što imamo kod direktora poljoprivrede i nastaviće se do Tvrđave. 
Što se tiče efekata kanala na koritima, mislim da su god ovi koriti koji su napravljeni kvalitetno ili 

nekvalitetno u velikoj meri uticali na smanjenje potencijala i opasnosti od velikih poplava. Zatim u Fortes; 

reka nikada nije izašla iz korita, ali postoje i druge vode koje sada treba analizirati, čak i one tačke koje zaista 
imaju vodu koja dolazi sa drugih strana, a koje sada trebaju pogledati šta možemo učiniti dodatne akcije kako 
bi kreveti bolje funkcionisali ako ne, onda nijedna vrsta uvrede tamo gde postoje prepreke onda Bellaja e 

Kishtut takođe nije u gradu. Takođe, susedstvo Durgut-a ima naduvavanje reke i to se tamo dešava jer na 
mostu hadži Adama postoji problem i mnogi drugi problemi koji se pojavljuju, a takođe su ljudi izgradili 
imanje na reci za koju sam dokazao da su potpuno neprihvatljivo, da ima onih koji su uzurpirali ušće reke i 
pretočili ga u vlasništvo, tako da imamo probleme ove prirode, pa je ne samo uzurpirano već i pucalo preko 
imanja reke, jer u svim zemljama sveta vode su zaštićene, ali ne i naša, jer postoje neodgovorni ljud i koji 
nalaze mogućnosti na sudovima i vraćaju ih kao deo svoje imovine. Nemamo pravo da operišemo, tako da 
moramo da pronađemo modalitete i da se slažemo s nekim. Takođe imamo kanalizaciju u gradu i rešili smo 
mnogo problema, a mnogi problemi su nerešeni. Komšiluk koji neprestano povisuje glas naravno s pravom 
povisuje glas, ali oni imaju problema jedni s drugima jer ne možemo otvoriti kanale u dvorištima ako nam to 
ne dozvole i naravno da sam ih ponovo sreo i obavezao se da uradim nešto sa betonom zatim mogućnost da se 
njihovim kompromisom donese rešenje. Ali nisam kriv, niti su krivi prethodni gradonačelnici, ako vam zakon 
onemogućava intervenciju u očiglednim sporovima u određenom kvartu u gradu da možda 200 porodica nema 
uređenu kanalizaciju. Razgovarao sam sa građanima ovog susedstva i imam malo samopouzdanja i videćemo 
šta možemo rešiti za ovo pitanje, jer ja znam taj problem, a trenutno oni pronalaze kompromis između sebe, a 
ja ga takođe konkretizujem na poslu kao kompanija je spremna posebno za hitne slučajeve. Zatim do staračkog 
doma, koji je pred završetkom, kao što je ugovoreno za ovu godinu i nadamo se da ćemo ga svečano otvoriti, a 
te starije osobe će obezbediti javni prevoz, pa će otvoriti postupak koji će tamo biti 3 ili 4 puta dnevno, a 
takođe obezbedio vam neke uslove sa dobrim i tihim okruženjem za igranje šaha, kartama zatim šetalištem, a 
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takođe ću pokušati da vam pružim hranu. Tako ćemo se mi kao opština truditi da se pobrinemo za sve 
neophodne uslove. Razlog zašto je malo daleko je taj što nismo imali imanja u blizini grada i tamo smo to 
morali da uradimo i mislim da će i tamo zbog uslova tamo proći jer su tamo klimatski uslovi bolji i imaju sve 
neophodne uslove za svakodnevni odmor. Pijaća voda u Opterušu, Kaznik i Mrasor, tačno da kad god padne 

kiša, selo Opteruše ne može da pije vodu, jer je nehigijenska i štetna kao u nekim drugim naseljima, iako 
njome upravljaju KRU. Đakovica. Dakle, ovde postoje dva problema, prvi je da moramo biti oprezni da ne 
koristimo vodu koja nije adekvatna za piće i koja nije higijenska i koja može biti štetna i koja proizvodi 
neželjene efekte na ljudsko zdravlje. KRU. Đakovica sam se obavezala da upravljam imamo projekat koji 
verovatno nije povezan sa Velikom Hočom i Zoćištem koji žele da dovede vodu u ova 3 . O septičkim jamama 
i kanalizaciji takođe ove godine imamo ugovor i preostaje da vidimo šta možemo učiniti da smanjimo 

zabrinutost građana, posebno onih koji se tiču prečišćavanja otpadnih voda. Lokalni akcioni plan dao je svoje 

efekat nakon što smo krajem godine dobili grant od Ministarstva životne sredine, jer smo dobitnici granta za 
čistu životnu sredinu. Kako je čak i ovaj plan za čistu životnu sredinu proizveo ovaj efekat, jer u ovom 
ministarstvu taj grant ne daje samo Ministarstvo  ekonomije i planiranja životne sredine, već i Demos, Giz i 
neke strane organizacije koje procenjuje opštine koje imaju dobru životnu sredinu. 
Afërdita Thaqi – Pozdrav svim prisutnim. Posvetila sam više pažnje i čula sam odgovore koje ste dali o 

potocima i kanalizaciji, ne znam šta da kažem u tom pravcu, ali za odgovor lekara u vezi seroloških testova, 

koje su nemoguće da se urade u Orahovcu, mislim da bi bilo dobro da se dogovore sa Đakovicom, i oni da 

pošalju neke ljude koliko sme da prima GCPM, ovo je samo moje mišljenje i ne znam koliko je moguće. 
Predsednik – Naravno, ljudi rade u Đakovici, Prizrenu i na mnogim mestima, sami bez naše saglasnosti, 
takođe verujem da ima i onih koji nisu spremni da plate više od 20 evra za test, a ima i od onih koji se boje da 

nakon testiranja ne izađu pozitivni na testu. 

Sali Sallteku – Izvinjavam se što izlazim iz teme, ali kao što znate na mislim da smo svi obavešetene o slučaju 
samoubistva u reci Beli Drim, učitelj koji se utopio još uvek nije pronađen, i možda nam direktor Odeljenja za 

obrazovanje može dati neki odgovor, kako je stanje njegove porodice, dali im je potrebna neka naša pomoć. 
Predsednik – Njegovo beživotno telo nije pronađeno, jedinice BSK su uključeni na pronalaženje tela, ali ne 
mogu da preduzmu mere zbog povećanja nivoa vode u reci Beli Drim, i želim da se ovaj slučaj razjasni što 
pre, jer je slučaj prosljeđen policiji i tužiocu i istražuju slučaj jer je bio dobar učitelj i dobra porodica, ali zaista 
je nesreća koja nije bila dobro promišljena. Naravno, pokazaćemo solidarnost sa njegovom porodicom zbog 

teške situacije i želimo da telo žrtve bude pronađeno i sahranjeno što je pre moguće, a čim nam se ukaže 
prilika, pomoći ćemo i njegovoj porodici. 
Predsedavajući  – Zahvaljujem se svima, prelazima na narednu tačku dnevnog reda: 

4. Finansijski Izveštaj za 2020. godinu 

Afrim Limani – Pozdrav svima. Prvo želim da vas informišem da je finansijski izveštaj opštine Orahovac za 
2020. godinu objavljen na internet stranici opštine i svi zainteresovani mogu ga pronaći na internet stranici 
opštine. Za razliku od ostalih periodičnih izveštaja kao što su tromesečni, šestomesečni i devetomesečni, ovaj 
izveštaj je mnogo veći i dimenzionalniji i ovaj izveštaj uključuje sve aktivnosti i sve događaje koji su se 
odigrali u opštini Orahovac tokom 2020. Dakle, izveštaj se sastoji od dela prihoda, dela budžetskih troškova, 

dela komunalnih troškova. Takođe u izveštaj su uključeni ugovori koje je potpisala kancelarija za nabavke , a 

takođe su detaljno predstavljeni i troškovi u analitičkom obliku i na kraju imamo izveštaj o finansijske 
obaveze koje smo nosili od 2020. do 2021. Svi znamo da je bila teška i izazovna godina, ali uprkos ovoj 
situaciji uspeli smo da ostvarimo svoje prihode sa vrlo zadovoljavajućim, čak mogu reći da su ti prihodi 
najbolji u prošlosti do ove godine. Takođe su budžetski troškovi dostigli iznos od 98,50%, a sredstva u suficitu 
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su samo za vašu informaciju otišla samo 25.000 evra, ne da nismo ispunili tu obavezu, ali sva plaćanja 
izvršena na poslednji datum uplate ta sredstva nisu mogla izvršiti kao opravdanje Ministarstvo finansija jer 
postoji budžetski deficit i nema sredstava koja treba izvršiti. Pokušaću da vam ukratko objasnim izveštaj k; 
ostavili su vam prostora i postavljali vam pitanja. Kao što sam rekao na početku, razlika u prihodima je 87.189 
evra i uspeli smo da premašimo svoje planove sa razlikom od 87.189 evra. Možete videti gde imamo više 
prihoda i moguće manje stagnacije u prihodima prema ekonomskim kategorijama na strani 6. Na strani 7, 

predstavili smo evidenciju poreza na imovinu, da budem iskren u svojstvu direktora finansija, iako je u mojoj 

direkciji, nisam zadovoljan ostvarenjem prihoda u odnosu na planiranje koje smo imali u odnosu na  prošlu 
godinu jer je planiranje poreza na imovinu za 2020. godinu iznosilo 541.173 evra dok smo postigli da 
prikupimo 456.977 evra sa negativnom razlikom od 34.000 evra. Razlog je taj što smo prošli kroz tešku 
situaciju, a iskreno govoreći, takođe smo bili tolerantni u odnosu na naše građane što ih u nekom obliku nismo 
primorali da plaćaju porez na imovinu i to je uglavnom rezultiralo. Na strani 8 predstavili smo budžetske 
rashode u okviru programa prema ekonomskim kategorijama, dok na stranici broj 9 imamo budžetske izdatke 
prema ekonomskim kategorijama izražene u procentima, što znači da ukupni budžetski izdaci, uključujući sve 
kategorije, iznose 97, 90% .Početni budžet koji je iznosio 14.735.000 razlikuje se od konačnog budžeta da smo 
imali i druge prilive kao što su prenos sredstava i donacija vlade Kosova kao ekonomski oporavak, a budžet sa 
razlikom od početnog iznosi 14.718.244 evra. Na stranici 10 nadalje predstavili smo budžetske rashode za 
robu i usluge prema ekonomskim kategorijama, a na stranici 15 postoji rekapitulacija svih ovih troškova u 

okviru ekonomskih kodova, imamo izveštaj o nabavci i konačno imamo finansijske obaveze koje preneli smo 
ih od 2019. do 2020. godine, što ukupno iznosi 978.943 evra, u okviru dobara i usluga imamo 89.514, 
komunalija 1205, subvencija 4450 i u okviru kapitalnih investicija 978.943 evra. Poštovani članovi skupštine, 
hvala vam na pažnji, očekujem vaša pitanja. 
Rasim Fazliu – Zahvaljujem direktoru što je predstavio finansijski izveštaj za 2020. U početku možda postoje 
tehnički propusti ili ih nisam dobro razumeo, na stranici 4, gde imamo kazne sudova ukupno smo napisali 
14.344 evra, dok smo na stranica 5 ispisuje 13.391 evra redovnih prihoda gde piše sudske i saobraćajne kazne, 
tj. je cifra koja se menja na stranici 4, a različito na stranici 5, što je sigurno tehnička greška koju treba 
ispraviti. Zatim na strani 7, imamo planiranje i sprovođenje poreza na imovinu, gde procenat realizacije prvi 

put 2019. godine, a takođe i drugi put 2019. godine i naravno jedan treba biti 2020. godine i treba ga 
poboljšati, a sada analiziramo budžet uopšte izveštaja. Tačno je da je ostvarenje redovnih prihoda iznad 
planiranih za 25.582 evra, iako je godinama bilo teško zbog pandemije Covid 19, ali vredi proceniti da je to 
bila dobra realizacija, ali u početku kada smo razgovarao o okvirnom srednjoročnom budžetu za budžet pre 
odobravanja budžeta, rekao sam i sada branim ono što sam rekao kako se prihodi u opštini iz godine u godinu 
povećavaju, pa je iznenađenje za Ministarstvo Finansije ranijih godina kada je realizacija budžetskih prihoda 
bila manja od toga oni planiraju preko 1.600.000, a sada kada je više prihoda napravili su 1.200,00, tj. Na 
osnovu tadašnjeg planiranja, budžet je dobro realizovan i u odnosu na prethodne godine ovo je najbolje 
ostvarenje u ovoj godini koje je urađeno. Ali sada imam primedbe na planiranje, jer bi ono trebalo da bude 
veće za druge godine, a ne sa malim planiranjem i realizacija bi trebalo da bude veće. Tada kazne sudova, 
rekli ste da kazne u saobraćaju imaju bolju realizaciju u odnosu na 2019. godinu, dok se za kazne sudova zna 
da nemaju realizacije i poznate su okolnosti jer one naravno ne zavise od opštine, onda realizacija prihoda 

ostvarenih prema ekonomskim kodovima, mislim da realizacija poreza na imovinu za 2020. godinu, koja se i 

vama pominje, sigurno ostavlja mnogo želja u poređenju sa planiranjem za 2020. godinu, jer imamo 
realizaciju od 84.195 evra manje. Takođe za neka pojašnjenja kroz neke kodove, imamo šifru 50026 poreza za 
legalizaciju objekata, bilo je za 2020. godinu planiranih 14.000 što je bilo malo planiranje, ali dobro je što je 
postignut napredak pa je povećanje od 31.067 evra otišlo realizacija za 2020. Zatim kod 50405 upotreba javne 
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svojine koja je bila za planiranje 13.000 ali ovde se smanjuje na 4450 evra, zatim kod 50409 učešća u 
poljoprivredi, realizacija za 2020. je dobra ali ne razumem zašto je planiranje bilo tako malo kada je dobro 
poznato da smo mi u 2019. godini ostvarili preko 100.000 evra. Zatim strana 9, u ekonomskim kategorijama, 

ja kao član skupštine mogu da kažem da je izvršenje budžeta za 2020. godinu dobro u svim ekonomskim 
kategorijama. U robi i uslugama prema ekonomskim kodovima imamo porast troškova za dobra i rashode u 

odnosu na 2019. godinu, tako da za 2020. godinu imamo 312.790 evra više nego prethodne godine, pa bi i 
ovde bilo dobro da nam daju pojašnjenja, npr. Zanima me kod 13640 imamo sredstva za čišćenje koja je b ila 

12.725 u 2019. godini, a za 2020. godinu imamo 66.741, zatim kod 14020 održavanje zgrada iznosila je 
35.678 evra u 2019. godini, a za 2020. godinu imamo 83.114 evra što takođe ovde imamo veliki porast u 
poređenju sa godine 2019. Tada imamo šifru 14024, održavanje zdravstvenih ustanova bilo je 26.689 evra u 
2019. godini, a 2020. godine imamo približno 60.000 evra, pa kao objašnjenje pitam kako je došlo do ovoga. 
Zatim u izveštaju o potpisanim ugovorima, naslov aktivnosti nabavke za koji imamo izradu različitih projekata 
ponovnog tendera i pitanje za vas bi bilo ovo, jer u srednjoročnom okviru budžeta znam da smo predvideli 
iznose za izrada projekata 30.000 ili 40.000 evra u godinama, ali ovde piše da je izrada različitih projekata 
ponovnog nadmetanja potpisani ugovor vredan 350.000 evra. Moje pitanje je da li su ta sredstva predviđena 
kada smo odobrili budžet, kao proces nabavke kada on ide ili se zasniva na budžetu koji je odobrila skupština 
ili su tada ugovori potpisani drugačije ili bez planiranja budžeta potpisuje ugovore jer ne verujem da je ovoliko 

350.000 evra predviđeno za dizajn različitih projekata, jer mi se ovaj iznos čini velikim i tražim pojašnjenje. 
Takođe sam želeo da pitam o delatnosti službi za realizaciju vitalizacije infrastrukture za funkcionisanje 
projekta kućnih kreveta, budući da je prošle godine revizor dao neke primedbe i ovde je pitanje dokle je došla 
realizacija projekta kućna nega. I na kraju, ovde ste pomenuli da finansijske obaveze naše opštine za 2020. 

godinu imaju ukupno 174,113.00 evra koje su ostale nedovršene, tako da je reč o ovim kapitalnim troškovima 
i svim ostalim koji su završeni, naravno računi i iznosi se pominju, ali ste utvrdili da se radi o dugu koji je 
ostao neplaćen. 
Fehmi Cena – U sopstvenim prihodima porez na imovinu i uvek mislim da je porez na imovinu glavni deo 

prikupljanja prihoda, odnosno uspeh rada odeljenja za finansije, ali i celokupne izvršne vlasti i ovo je 
najstabilniji deo koji donosi prihode opštini, tačno je da je prošla godina bila godina sa pandemijom i da je 

donoela poteškoće u prikupljanju prihoda, ali uvek smo to pominjali kada smo razmatrali 3 mesečne, 6 

mesečne, 9 mesečne finansijsko izveštaje, kako bi našli oblik da se ne oseti nedostatak pandemijske situacije 
kako bi se u ovom pravcu prikupilo što više prihoda, jer su za ovu godinu porezi veći je počela je ispalata i 
poreza na imovinu i poreza na zemljištu. O ovim kodovima postoje neki koji imaju vrlo velika odstupanja u 
odnosu na planiranje i sprovođenje, ali ne želim da ulazim u detalje jer sam govorio kao što je gospodin Fazliu 
spomenuo većinu i samo je to uočljivo prihodi od prodaje otpada koji su planirali 32.000, a prihodi su nula, 
tako da je to kod koji se ponavlja svake godine i koji uopšte nema prihode i naravno treba dali su nam 
objašnjenje, inače kada pogledamo prihode u odnosu na planiranje vidi se da je plan prihoda premašen ali isto 
mišljenje delim i sa g. Fazliu, jer su zaista prihodi sada veći iz godine u godinu i kada to smatramo skupštinom 
i tokom ove godine smo napravili neka poslovna oproštaja od poreza na zakup preduzeća i prostora i sve ovo 
kada se uzme u obzir onda zaista postoji potreba za planiranje promene budžeta u budućnosti, što znači da bi 
plafon planiranja trebao biti veći, jer nije zanimljivo raditi manje planiranje i onda reći da smo ih premašili, ali 
bolje će biti da planiranje bude veće, a zatim raditi na postizanju tog rezultata i cilja koji je postavljen opštini 
za sopstvene prihode. 

Ali Zhuniqi – Budući da su moje dvoje kolege unapred detaljno pojasnili sve, zadržaću se samo na izveštaju o 
potpisanim ugovorima koji verovatno ne mora imati direktne veze sa direktorom finansija, već ću se 
usredsrediti na ove ugovore koji su inkorporirani u različita odeljenja . Konkretno, moj kolega je takođe 
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spomenuo usluge za realizaciju infrastrukture za funkcionisanje projekta kućnih kreveta. Tačno u revizorskom 
izveštaju bilo je nalaza da je u ovoj vrsti predmeta u vezi sa ovom vrstom ugovora sa određenim službama 
pronađena sumnja u vezi sa zloupotrebom javnog novca i molimo direktora javnog zdravstva s obzirom na 
iznos od 378.000 evra, što je Izuzetno velika koja nam mesečno donosi izveštaje direktoru zdravstva, jer 
postoje sumnje da zloupotrebljavaju javni novac. Reći ću da nije opština, konkretno Predsednik, ta koja je 
pružila neke vrste informacija građanima opštine u vezi sa ovom uslugom. U dva navrata imao sam pacijente 
koji su bili u završnoj fazi kada su tražili usluge u okviru GCPM-a i nisu vam pružali usluge i zbog toga treba 
da se žali i naravno da su građanima potrebni dani za ovu uslugu, jer ih Priština ne prihvata jer su u završnoj 
fazi i ne prihvata Orahovaca da izvrši uslugu jer je imao rak maksilofacijalne braće i nisu imali hrabrosti i rada 

da vas zakon obavezuje da očistite ranu u okviru GCPM, a istovremeno se daje novac za ova vrsta usluge. 

Dakle, ovaj direktor za zdravstvo i predsednik treba da uzmu u obzir jer smo neprekidno tražili ovaj iznos i to 
toliko da je ista kompanija primila preko 20 tendera za iznose od 60.000 ili 70.000, da cifra za istu kompaniju 

prelazi milion evra . Zatim izrada strategije lokalnog razvoja za opštinu Orahovac 17.000 evra, ne znam o 
kojoj strategiji se radi koja je imala priliku da elaborira i objasni ovu sumu novca i druga stvar koju ne 

razumem je nadzor nad kapitalne investicije, jer ne znam da li je privatna kompanija koja vrši ovaj nadzor ili 
bih trebalo da dotična odeljenja koje su odgovorne za investicije da ista odeljenje obave nadzor. 

Afrim Limani – Hvala na pitanjima, pokušaću sa odgovorima. Prvo pitanje koje postavljam g. Fazliu, jer 

postoji razlika između planiranih i ostvarenih prihoda, pomenuo je primer da sam u drugim godinama, od 
kojih sam stalno deo vas i pokrenuo ovo pitanje, zaista imao sjajno planiranje u poređenju sa stvarnim 
planiranjem koje je opština Orahovca ima. Smatram najboljim primerom da kao opština možemo da ostvarimo 
još veći prihod u odnosu na stvarno planiranje. Mi smo se kao direktor finansija obratili zahtevu u okviru 
Ministarstva finansija, što je presedan slučaj sa drugim opštinama, jer sve one žele da nas smanje i uvećaju, ali 
nisu uzele u obzir ovaj zahtev i nadam se da je ove godine da, da stvarno planiranje je više od 180.000 evra i 
imamo bolji primer u transferu prihoda koji smo ostvarili ove godine. Takođe se nadam da će planiranje 
budžeta za 2022. godinu biti vrlo realno planiranje. Sudske kazne i novčane kazne približno nemaju velike 
razlike i svi znamo da na te prihode nema uticaja i da se tretiraju kao izvanredni prihodi. Takođe je puno sreće 
ove godine imalo dobre prihode u okviru saobraćajnih kazni od 204.000 evra, a zamislite još toliko uloženo u 
kapitalni projekat. Zatim porez za legalizaciju objekata, mi smo regulisali ovu kategoriju prihoda kroz 

program koji imamo u softveru, ali razlika je i dalje što imamo probleme unutar uprave, npr. Izvodi iz matične 
knjige rođenih spadaju u drugu kategoriju i naravno postoje nedoslednosti i sve su to softverske greške u 
softveru kojima mi nemamo pristup. Zatim su u upotrebi javne svojine neki delovi parcela koje iznajmljujemo, 

pa kao što sam rekao na početku da smo ovoga puta bili tolerantniji i da nismo vršili pritisak na građane i to je 
uticalo da to bude prikupljanje sa mali. Takođe u učešćima u poljoprivredi imali smo problem da sam planirao 
da napravim stvarno planiranje i približno smo pokušali, ali znajući kako taj proces teče i dinamika razvoja i 
investicija koje se neće izvršiti u potpunosti u roku od jedne godine već možda sledeće godine i za ovo 
napravili smo podelu za dve godine. Zatim je sledeće pitanje bilo o upoređivanju povećanja troškova za robe i 

usluge u poređenju sa dve godine i kao što sam rekao na početku da smo uspeli da potrošimo budžet u tom 
procentu i to se indirektno odrazilo da nismo videli višak i da nismo potrošili smo sav novac koji smo imali i 
to je dovelo do povećanja budžetskih troškova za robu i usluge u odnosu na 2019. U snabdevanju čišćenjem i 
ovo pitanje je vezano za njih, jer smo uspeli da izvršimo sve obaveze u ovoj kategoriji i za snabdevanje 
preduzećima za čišćenje koje smo ugovorili i znamo da postoje dve kompanije koje se bave čišćenjem ulica 
tokom dve sezone, zatim kompanije koje se bave čišćenjem parkova za stanovanje. Dakle, sve ovo je uticalo 
na to da smo povećali obaveze. Takođe u održavanju zdravstvenih ustanova, razlika je u tome što 2019. nismo 

mogli da postignemo peti ili šesti mesec da ugovorimo kompaniju, a troškove smo potrošili u drugim oblicima 
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čak i u trenutku kada smo postigli ugovor 2019. imamo izveštaj je čak i ove godine ugovor sa tom 
kompanijom započeo od januara i evo razlike u tome. Velika vrednost budžeta za izradu u okviru projekta za 
izradu projekta preko 350.000 nakon isteka ugovora i bili smo prinuđeni da ponovo ponudimo jedan projekat 
kako ne bismo sklapali česte ugovore i tada smo ovu kompaniju ugovorili sa ovom vrednošću tj. . sa rokovima 

od približno 3 godine i budžetski izdaci ovde zavise od količine, pretpostavljamo da je on izradio projekat i da 
je vrednost tog projekta fiksnija i nije sa vremenskim ograničenjem. Znamo da u vrednosti od 350.000 mora 
da se osmisli veliki broj projekata i smatram da ako podelimo sa 3 godine, onda je ovaj iznos približno 
stvaran. Zatim se postavlja pitanje za pružanje kućnih kreveta u medicinskim uslugama, u okviru ovog 
projekta koji smo pronašli i vi ste svedok za ovo kao što smo imali kao pronađeno i preporuka dve godine, i 
smatram da smo ove godine imali Preduzimam sve potrebne mere i radnje da ovaj projekat ne izađe još 
jednom kao preporuka, jer ne da je to bila velika preporuka, već se uglavnom odnosi na neke vrlo tehničke 
postupke za koje nismo imali znanja za sprovođenje, verujem da ćemo u ovoj godini biti dobro u okviru ovog 
projekta, a troškovi su visoki, jer je velik broj zaposlenih velik, a takođe u izveštaju imamo kolika je cena za 
ovo, jer je izveštaj javan da je samo za krevete približno 200.000 evra. Takođe su pitanja koje je postavio 

Doktro Fehmi Cena i i g. Fazliu. I samo g. Ali Zhuniqiju osećam se obaveznim da mu odgovorim. Posle 
izveštaja Kancelarije za nabavke, oni su naravno odgovorni, ali na meni je da preuzmem odgovornost ovde i 
kao što sam naglasio strategiju ekonomskog razvoja opštine. Nažalost, opština Orahovac još uvek nema 
strateški plan za ekonomski razvoj i da budemo iskreni veoma kasnimo i zato ćemo u izveštajima o učinku 
izgubiti puno bodova i naravno izgubiti mnogo novca. Zbog toga smo bili prinuđeni da najavljujemo 
decembar izvan plana nabavki i upravo zbog učinka bili smo prisiljeni jer je plan bio u roku od 2021. godine, 
pa smo bili prisiljeni da ubrzamo procedure i najavimo ovaj projekat da bi 2021. godine izašli sa bolje 
performanse. U stvari, svaka opština treba da ima opštinski plan ekonomskog razvoja, jer u stvarnosti veoma 
kasnimo u ovom procesu. Takođe smatram da vrednost nije velika jer svaka opština pravi plan ekonomskog 
razvoja sa četvorogodišnjim rokom, ali uradićemo to u roku od 5 godina. Možda čak i ovo ima razliku u 
vrednosti, ali ipak smatram da su cena i vrednost ugovora razumni u odnosu na posao koji se očekuje da se 
izvede. 

Predsedavajući  – Zahvaljujem se direktoru za detaljnja objašnjenja, prelazima na petu tačku dnevnog reda: 

5. Informacija o radu OOBZ za šest (6) sednice 2020. godine 

Predsedavajući  – Imamo materijal informacije o radu OOBZ  i mislim da smo ga svi pročitali i videli nakon 
što smo ispunili uslove i kriterijume predsednika koji vodi OOBZ  koji je održao 6 redovne sednice za 2020. 

godinu, gde su sastancima prisustvovali i Komandant policije, pripadnici KFOR-a i vrlo dobro su opisali sve 

aktivnosti koje su sprovedene tokom 2020. godine i deo pandemije gde smo se svi suočili sa takvom 
situacijom. Zatim, ukoliko neko nema šta da kaže o petoj tački, prelazimo na šestu tačku dnevnog reda: 

6. Razmatranje i usvajanje Nacrt Pravilnika za Brigu i Zaštitu Deteta.  
 

Predsedavajući  – Takođe za ovu tačku, ovaj nacrt Pravilnika u novembru bio je na javnu raspravu, nakon 

odobrenja skupštine, ispunjeni su svi postupci i kriterijume za usvajanje ovog pravilnika, takođe ovaj pravilnik 
je razmatran i u Komitetu za Politiku i Finansije odakle je preporučeno njegovo usvajanje na sednici skuštine. 
Dakle, ako neko nema nešto u vezi sa šestom tačkom dnevnog reda, onda stavaljam na usvajanje Nacrt 

Pravilnika za Brigu i Zaštitu Deteta. Konstatujem da se jednoglasno usvaja šesta tačka dnevnog reda. 
Prelazimo na sedmu tačku dnevnog reda: 
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7. Razmatranje i usvajanje Predloga odluke za objavu od opšteg javnog interesa parcele P-

71510066-00386-1. 

Afrim Oruqi – Poštovani predsedavajući, članovi skupštine. Ispred vas je odluka za objavu od opšteg javnog 

interesa P-71510066-00386-1 u katastarskoj zoni u Pastaselu. Ovo je državna imovina Kosova koja je pod 
upravom Kosovske agencije za šume koja je nakon zahteva Seoskog odbora tražila da izdvojimo parcelu 

površine 10 ari za izgradnju objekta koji će biti u službi zajednice sela za razne aktivnosti. Pozovam članove 
skupštine da nakon razmatranja, glasaju predlog odsluke za objavu od opšteg interesa. 
Predsedavajući  – Zahvaljujem se direktoru, onda ako neko nema nešto o ovoj tački, stavljam na glasanje 

sedmu tačku dnevnog reda. Konstatujem da se sedma tačka dnevnog reda jednoglasno usvaja. Prelazimo na 

osmu tačku dnevnog reda: 

8. Izveštaj o radu Saveta sela Velika Hoča za 2020. godinu. 

Predsedavajući  – Povodom ove tačke imamo informaciju koju je dostatio predsednik saveta sela g. Pavlović, 
međutim, on nije stigao da bude prisutan u ovoj sednici, ja lično verujem ste pročitali materijal i videli ste 

godišnje aktivnosti koje je obavilo Savet sela Velika Hoča. Poštovane kolege, sobzirom da je ovo posljednja 

tačka dnevnog reda, meni ne preostaje drugo osim da vam se zavalim na prisustvu i doprinosu, i vidimo se na 

narednu sednicu. 
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